
P R O T O K Ó Ł N R XVI/2012 
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

odbytej 31 maja 2012 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Węgorzynie 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1000 a zakończyło o godz. 1335 

Nieobecni radni: Pani Kamila Madajczyk 

l a 
Przewodniczący Rady Miejskiej — dzień doby Państwu otwieram X V I sesje Rady Miejskiej w 
Węgorzynie. Witam przybyłych przedstawicieli zaczną od Pana Starosty, witam Starostę Powiatu 
Lobeskiego, witam przedstawicieli Komendy Powiatowej Policji w Łobzie Zastępca Komendanta 
Powiatowej Komendy Policji w Łobzie, witam komendanta Państwowej Straży Pożarnej w powiecie 
łobeskim Pana Bukato, witam samodzielne stanowisko strażnika, Komendanta Straży Miejskiej w 
Węgorzynie, witam przedstawicieli to będzie od aglomeracji Węgorzyna od inżyniera kontraktu wraz 
z wykonawcą jak zauważyłem i podwykonawcami, również witam Komendanta Posterunku Policji 
przy Komendzie Powiatowej w Łobzie, witam Panią Burmistrz z pracownikami, Panią Skarbnik i 
Sekretarz z Panem mecenasem, witam sołtysów, witam Panią z Ośrodka Pomocy Społecznej i witam 
mieszkańców naszej gminy, bo widzę, że są obecni i witam prasę i witam jeszcze radnych dziękuje, 
że się radni upomnieli my jesteśmy, że tak powiem my to jesteśmy w naszych obowiązkach naszej 
prac. Okres powitania zakończyliśmy na podstawie listy obecności na 15 radnych na chwilę obecną 
jest 13 radnych także stwierdzam, że obrady dzisiejszej sesji są prawomocne także będziemy 
podejmować uchwały (Usta obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu, Usta obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu, lista 
obecności gości stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) 

Ib 
Przewodniczący Rady Miejskiej - radni i sołtysi otrzymali w zawiadomieniu o sesji porządek 
obrad dzisiejszej sesji, czy są uwagi do porządku obrad dzisiejszej sesji?. Nie wiedzę zapytań ani 
zmian do porządku przechodzimy do głosowania, kto jest za przyjęciem porządku sesji jak jest 
zaproponowany w materiałach na dzisiejszą sesje, kto jest za? 
N a ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - porządek został przyjęty 

P O R Z Ą D E K O B R A D 
XVI sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

zwołanej na czwartek 31 maja 2012 roku na godzinę 1000 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

I. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum 
b) przedstawienie porządku sesji 

c) przyjęcie protokołu z posiedzenia X V sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 26 kwietnia 2012 

roku 

II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 
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III. Informacje: 
a) o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy Węgorzyno za rok 2011 — druk 

nr 1 
b) ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz skuteczności działania Policji na 

terenie Gminy Węgorzyno w 2011 roku — druk nr 2 
c) sprawozdanie z ewidencji prowadzonych przez Straż Miejską oraz informacji o współpracy 

straży z Policją za rok 2011 — druk nr 3 
d) inżyniera kontraktu dot. realizacji inwestycji pn. „Budowa i przebudowa sieci wodociągowej i 

kanalizacji sanitarnej w granicach aglomeracji Węgorzyno — I etap." 
e) Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

IV. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2012 — druk nr 4 

2. zmieniająca uchwałę N r XXIV/240/2008 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 listopada 

2008 r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych — druk 

nr 5 
3. zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, 
jak również tryb ich pobierania — druk nr 6 

4. skargi dotyczącej działań Burmistrz Węgorzyna — druk nr 7 

V. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje z g ł o s z o n e na 

poprzednich sesjach 

VI. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym 

VII. Wolne wnioski i komunikaty 

VIII. Zakończenie obrad 

I c 
Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do przyjęcia protokołu z X V sesji Rady 
Miejskiej w Węgorzynie z dnia 26 kwietnia 2012 roku czy są uwagi do tego protokołu, protokół był 
an internecie, był w biurze radny czy są uwagi do protokołu. Nie widzę, kto jest za przyjęciem 
protokołu z posiedzenia X V sesji Rady Miejskiej? 
Na ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 14 radnych głosowało: 
Za - 11 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej - protokół został przyjęty 

II 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do punktu II interpelacje, wnioski i zapytania 
radnych, proszę o interpelację radnych, Pani Pietrusz 

Pani Radna Pietrusz — 
1. ja mam 3 sprawy dotyczące chodników bardzo się cieszę, że jest Pan Starosta, dzisiaj Panie 

Starosto zwracam się po raz 3 do Pana z pytaniem o chodnik na ulicy Kościuszki po lewej 
stronie mieszkańcy są zniecierpliwieni, bo tam były jakieś materiały i te materiały też 
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zniknęły, czy on będzie zrobiony w ogóle w tym roku, czy mają nadzieję, że będzie 
dokończony, bo on jest niedokończony od przedszkola do końca 

2. następny chodnik koło smutnego żołnierza, którego tak nazywam na ulicy Grunwaldzkiej 
pytanie do Pani Burmistrz też po raz drugi czy trzeci ciągle jest niezaczęty w tym roku 
kończy się maj nie ma żadnych robót jest tragicznie tam dużo ludzi przechodzi do kościoła 

3. następna sprawa dotycząca ulicy Jagiellońskiej tam są takie dwa drzewa na końcu przed 
przejazdem na tych drzewach zadomowiły się ptaki, co ptaki robią o tej porze to nie będę tu 
powtarzała w każdym bądź razie nie idzie tam przejść i ludzie stwarzając niebezpieczeństwo, 
przechodzą na drugą stronę jak również dzieci idące do szkoły na to proszę zwrócić uwagę 
te drzewa były oznakowane, dlaczego one nie zostały wycięte tak jak pozostałe nie mam 
zielonego pojęcia, dziękuje tyle 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radnej Pietrusz, radna Kamińska proszę 

Pani Radna Kamińska — 
1. ja przyznam się szczerze, że te pytania są i do Pani. Burmistrz a przede wszystkim do 

inżyniera kontraktu, tej inwestycji, która została przeprowadzona w Węgorzynie wszystkie 
pytania, które mam do Państwa wynikają z ostatniej komisji i teraz pierwsze jest takie, 
dlaczego inwestycja realizowana nie obejmuje modernizacji przepompowni na ulicy 

Przewodniczący Rady Miejskiej - ale to interpelację proszę, 

Pani Radna Kamińska - to w ramach interpelacji, a to teraz nie mogę zadać tego? 

Pani Sekretarz — to do Burmistrz interpelację się składa 

Pani Radna Kamińska — przepraszam bardzo do Pani Burmistrz interpelacja będzie taka 

2. czy inwestycja została zakończona i odebrana, kiedy i z jaką datą są podpisane protokoły 
końcowe, ile wyniesie dofinansowanie z unii, bo pierwotnie było 3.200.000,00 jakie jest na 
dzień dzisiejszy i kto inwestycję kontroluje i nadzoruje z ramienia gminy? 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej Kamińskiej proszę o interpelację radnych, 

radny Raj proszę 

Radny Raj 
\. mi chodzi o stację Węgorzyno Pani Burmistrz jest bardzo zarośnięta i chodzi że stacja 

Węgorzyno powinna być wykoszona łącznie aż do przejazdu, strasznie to wygląda od strony 
placu zabaw w ogóle nie widać 

2. i jeszcze do Pana Starosty mam pytanie czy ta droga z Runowa w kierunku Sielska w tym 
roku będzie robiona? dziękuje bardzo 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę radny Cierpisz 

Radny Cierpisz — 

1. mam pytanie, kiedy rozpocznie się łatanie tych dziur między innymi Cieszyno, Trzebawie i 
miał być tam przepust Cieszyno - Trzebawie robiony, bo tam podejrzewam, że jest zarwana 
ta drenka i to siada, Trzebawie mnie również interesuje na temat łatania dziur 
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Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje proszę o pytania radnych i interpelację Pani Barbara 

Górniak, radna proszę 

Pani Radna Górniak — 
1. interpelacja do Pani Burmistrz w sprawie zmiany zarządzenia dotyczącego wynajmu świetlic 

wiejskich prosiłabym o zmianę tego zarządzenia uwzględniające te wszystkie informacje, 
które uzyskała Pani na spotkaniach wiejskich w Sielsku i w Mielnie po to żeby te świetlice 
służyły zarówno mieszkańcom jak i gminie obecnie nie służą one nikomu, dziękuje 

Przewodniczący rady Miejskiej — dziękuje radnej czy są jeszcze interpelacje i zapytania radnych, 
nie widzę proszę sołtysi, sołtys 

Pan Korcz Sołtys Mielna - pani się myli jak nikomu one nie służą te świetlice, dzieci są 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ale zapytania i interpelacje, bo pan do dyskusji przeszedł 

Pan Korcz Sołtys Mielna — dobrze, ale to się tyczy również mnie i jest tak jak powinno być, 
dlaczego Pani szuka dziury w całym 

Pani Radna Górniak — przepraszam bardzo 

Przewodniczący Rady Miejskiej — Pani radna ale nie udzieliłem głosu to jest dyskusja, zapytania i 
interpelacje proszę pytać, sołtys Słomiński 

Pan Słomiński Sołtys Sielska -
1. chciałem się zapytać, kiedy będą koszone pobocza na drogach gminnych 
2. i tak samo jak tutaj radny Cierpisz mówił o te dziury na drogach na koloniach w Sielsku, 

Mielno 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje sołtysowi Pani Wierzchowska proszę sołtys 

Pani Wierzchowska Sołtys Kraśnika — 
1. ja do Pani Bunnistrz też chciałam takie pytanko, bo nasadzone zostały u nas na skarpie od 

strony wjazdu od Łobza ładnie krzewy nasadzone, ale mamy problem, bo wypadają tam 
takiej pokaźnej wielkości kamienie duże lecą na ulicę, bo nawet byłam świadkiem jak przed 
samochodem duży głaz tam są naprawdę duże, pokaźne kamienie nie wiem do kogo trzeba 
to zgłosić, coś z tym trzeba zrobić, dziękuje bardzo 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę sołtys 

Pan Wojnarowski Sołtys Połchowa -
1. u nas w Połchowie w zeszłym roku został u Kolańskich dach zrobiony papa została zdjęta i 

leży już tyle czasu i mieszkańcy się upominają, kiedy to będzie sprzątnięte 

Przewodniczący Rady Miejskiej — jaka nieruchomość? 

Pan Wojnarowski Sołtys Połchowa — u Kolańskich tam jest 22 chyba 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę sołtysi o jeszcze jeden sołtys proszę ze Zwierzynka 

Pan Stępień Sołtys Zwierzynka -
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1. ja mam pytanie do Pani Burmistrz czy w ogóle będzie robiony przystanek autobusowy 
2. i chodzi o tą część chodnika trzeba by było przełożyć, bo tam jak się chodzi po tym 

chodniku to po prostu można sobie nogi skręcić 
3. i chciałbym się zapytać jeszcze Pana Starosty czy w ogóle te drogi powiatowe będą 

obkaszane czy nie, że policja nie reaguje zakręty są niewidoczne i naprawdę raz, że może 
późno zaczęli, ale każdy oszczędza zamiast dwa rady to raz obkoszą i wystarczy później dużo 
wypadków, bo zwierzyny nie widać 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje sołtysowi ze Zwierzynka proszę sołtys z Ginawy 

Pani Margol Sołtys Wiewiecka - ja dosłownie przed chwileczką otrzymałam taką prośbę od 
handlowców, którzy skierowali do Przewodniczącego i radnych pismo i takie pytanie czy będzie 
pismo odczytane na dzisiejszej sesji? 

Przewodniczący Rady Miejskiej — będzie to Pani sołtys zawsze jest czytane 

Pani Margol Sołtys Wiewiecka — to było takie pytanie handlowców 

Przewodniczący Rady Miejskiej - będzie, czy są inne zapytania, jeżeli nie widzę zamykam punkt 
interpelacje wnioski i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do informacje, jako 1 według porządku obrad 
mamy informację o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie Gminy Węgorzyna za rok 
2011 mamy to w materiałach to jest druk nr 1 radni zapoznawali się z tymi materiałami na komisji, 
proszę teraz o dyskusje i pytania do przedstawiciek straży. K t o pierwszy zacznie, Pani Radna 
Pietrusz proszę 

Pani Radna Pietrusz — zacznę, dlatego że po pierwsze mam uwagę, dlaczego nie było 
przedstawicieli na komisjach a szkoda ja rozmawiałam z Kierownikiem Posterunku zawiadomienia 
nie dostał, dzisiaj sprawdzałam zawiadomienie było na sesje tam pod spodem jest również 
informacja o komisjach Panowie i z tego trzeba skorzystać, jeżek chcecie osobne zawiadomienia i 
zaproszenia na komisje miałabym prośbę do biura rady żeby takowe wystosować. A szkoda, bo wiele 
pytań i czasu dogłębnej analizy do tych informacji przy obecności kogoś przynajmniej 
przedstawiciek ochotniczych straży pożarnej by się przydało, ale ja w kilku zdaniach, bo 
występowanie zdarzeń w poszczególnych gminach z tej informacji wynika, że Węgorzyno wypadło 
najgorzej, bo jest wzrost o 13,95 w pozostałych gminach w powiecie jest spadek, jeżek chodzi o 
uwagi i wnioski Pan Radny Sadurek na komisji powiedział, że one niczym nic odbiegają od 
wniosków, które były w ubiegłym roku w takiej podobnej informacji, ale chciałabym również 
przytoczyć, że na ochotnicze straże pożarne z budżetu gminy wydaje się 180 przynajmniej w 
ubiegłym roku wydało się 181 tys. to jest procentowy udział w wykonaniu budżetu w wydatkach 
niecały 1% 0,91 czy 0,94 muszę również powiedzieć, że przeliczając to jest wydatek na jednego 
mieszkańca 4,84 zł i na ochotnicze straże pożarne w Węgorzynie w Sielsku, Zwierzynku i w 
Runowie wydatki dotyczą wynagrodzenia zatrudnionych strażaków w firmie umów zleceń wraz z 
pochodnymi stanowi kwotę 35 tys. zł, wynagrodzenie komendanta straży pożarnej do 31.12.2010 
wraz z pochodnymi 7 tys. złotych, ekwiwalent za wyjazdy do pożarów nagrody, ćwiczenia i szkolenia 
45 tys. złotych i wydatki bieżące 79.939 zł tyle wydała gmina w ubiegłym roku na ochotnicze straże i 
z tego na zakup pakwa do samochodu informuję Państwa żebyście mieli wyobrażenie, jakie 
ponosimy koszty, bo 17.978 zł na zakup sprzętu, wyposażenia i części zamiennych 6.800,00 zakup 
energii, wody i gazu do Zwierzynka 27.195 zł usługi remontowe 4.238,00 przeglądy samochodów 
740,00 zł ubezpieczenia drużyn strażackich, samochodów i budynków 13 tys. zł, pozostałe usługi 
rozmowy telefoniczne i tak dalej 8.921,00 nawet fundusze sołeckie dołożyły się do utrzymania 
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ochotniczych straży pożarnych sołectwo Przytoń 2.999 i sołectwo Runowo 10.000 to mówię ile 
wydatkowano na ochotnicze straże pożarne za ubiegły rok. Zgodnie z ustawą ja, dlatego podnoszę 
te koszty i przedstawiam Państwu, bo zgodnie z ustawą o ochronie przeciwpożarowej koszty 
utrzymania, wyposażenia i zapewnienia gotowości bojowej jednostki OSP na terenie gminy ponosi 
samorząd gmin. T o dotyczy bezpłatnego umundurowania, ubezpieczenia, przebadania członków 
O S P i bieżącego utrzymania. Ja zgodnie z uwagami i wnioskami uważam, że to jest być może nie 
duża kwota 181 tys. którą wydaliśmy w roku ubiegłym, bo potrzeby wynikające z przedstawionej 
oceny są większe, ale o to żeby mieć tą większą kwotę też powinni na komisjach czy wtedy, kiedy się 
ustala budżet pojawiać się przedstawiciele ochotniczych straży pożarnych być może do pewnych 
wydatków, które się powtarzają, których są potrzeby przekonają radnych, co zwiększą im te 
fundusze, tyle dziękuje bardzo 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Radnej Pietrusz proszę pozostałych radnych o 
dyskusję w informacji o zakresie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie Gminy Węgorzyno. 
Nie ma pytań to ja może dopytam się a Pani Górniak proszę 

Pani Radna Górniak - ja mam pytanie czy w Sielsku jest punkt czerpania wody, bo kiedyś był 

takowy 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje to ja zapytam przedstawiciela straży, bo na 
posiedzeniu komisji było pytanie, że w zeszłym roku tych pożarów jak zauważyli radni było sporo 
praktycznie na gminie Węgorzyno wzrosły i były działania podjęte łącznie ze złapaniem na gorącym 
uczynku jakiś tam sprawców. N a jakim etapie są te działania, bo w tym roku z informacji 
przedstawiciela gminy p. Starucha tych pożarów mamy mniej czy to faktycznie poskutkowało 
właśnie efekt zatrzymania tych sprawców i na jakim etapie ta sprawa jest, proszę o pytania, bo zaraz 
będzie odpowiadał nam chyba, że w dyskusji. Nie widzę pytań proszę Panie Komendancie 

Pan Marek Bukato - Zastępca Komendanta Straży Pożarnej w Łobzie - proszę Państwa tutaj, 
jeżeli chodzi o ilość pożarów na terenie Gminy Węgorzyno tylko rok poprzedni mieliśmy faktycznie 
jest wzrost do 14% pożarów a generalnie spadek na terenie powiatu jest niecałe 10%. Trudno jest mi 
odpowiedzieć na to pytanie, dlaczego akurat tutaj ten wzrost nastąpił, ale mieliśmy do czynienia tutaj 
z bardzo częstymi podpaleniami szczególnie w miejscowości Połchowo, Winniki, Runowo każde 
powiedzmy takie zdarzenie było zgłaszane i do policji i było monitorowane u nas. Działania policji 
na pewno ukróciły troszeczkę ten proceder nie wiem, z czego to wynikało mamy u siebie w staży 
zgłoszenia, których jedna osoba podpala a druga dzwoni i mówi, kto to podpala. Także jedno na 
drugie donosi automatycznie trudno nam w tej chwili to ocenić, dlaczego tak się działo nie wiem, 
kto to robił myślę, że w tym roku ta ilość tych pożarów zmaleje i to widać po bieżącym okresie, że 
jest dużo niższa, jeżeli chodzi o zaopatrzenie wodne na terenie Sielska, o jaki punkt czerpania wody 
chodzi? jeżeli chodzi dla straży, straż generalnie korzysta z sieci hydrantowej ewentualnie z 
naturalnych zbiorników wodnych czy sztucznych zbiorników wodnych. Jeżek to jest sieć 
hydrantowa wydajna nie ma problemu w każdym punkcie tam gdzie są ustawione hydranty możemy 
tą wodę do samochodu sobie pobrać. Jeżek ta się hydrantowa jest sprawna i wydajna sztucznych 
zbiorników żeby zapewnić tą wodę do celów gaśniczych. Rok rocznie prowadzimy kontrole sieci 
hydrantowych na terenach gmin w zasadzie na terenie całego powiatu lobeskiego i wyrywkowo 
sprawdzamy miejscowości żeby stwierdzić czy ta dana sieć w danej miejscowości jest sprawna czy 
prawidłowo oznakowana na bieżąco są wystawiane decyzje adrriinistracyjne do operatorów, jeżek 
jest tam jakieś uchybienia żeby te uchybienia na bieżąco poprawiać. Jeżek chodzi o tą sieć 
hydrantową nie wszędzie ta sieć hydrantowa jest powiedzmy rozbudowywana i tutaj w tym 
momencie bolączka z naszej strony nie ma sieci hydrantowej nie ma zbiorników naturalnych, z 
których moglibyśmy wodę czerpać do gaszenia pożarów, zbiorniki wody w samochodach posiadają 
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2.500, 3.000, 5.000 litrów wody w zależności od wydajności naszych autopomp pożarniczych są 
rzędu od 2.500 do 3.000 litrów na minutę praktycznie taki zbiornik wody w samochodzie wystarcza 
na 2 — 3 minuty gaszenia pożaru i w tym momencie ta woda jak najbliżej miejsca pożaru czy 
budynku jakiegoś powinna być. Maksymalna odległość punktu czerpania wody od budynku powinna 
być w granicach 75 m odległości między hydrantami około 150 tak jest w rozporządzeniu 
dotyczącym budowy sieci hydrantowych. Niestety nie wszędzie tak jest. Poruszany był też problem 
oznakowywania rok rocznie ten temat rzucamy w dalszym ciągu są chybienia i dojazdy do zdarzeń 
niejednokrotnie mogą być opóźnione właśnie z tego powodu o ile pożar widać to niestety innych 
zdarzeń nie widać i tutaj to jest dla waszego bezpieczeństwa generalnie żeby jak najszybciej dojechać 
do miejsca zdarzenia. Nie wiem czy wyczerpałem temat czy są jeszcze jakieś pytania 
Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje proszę radna 

Pani Radna G ó r n i a k — zadałam takie pytanie, ponieważ Pan sołtys z Sielska, który jest również w 

ochotniczej straży pożarnej zgłaszał, że nie ma dostatecznej ilości hydrantów na terenie Sielska, 

chodzi głównie o kolonie 

Pan Słomiński Sołtys Sielska - na koloni tutaj po prawej stronic i po lewej 

Pani Radna G ó r n i a k — a to są dosyć duże odległości to jest jedna rzecz, druga rzecz to jest taka, że 
w centrum wioski znajduje się zbiornik wodny, jeżek go udrożnimy w odpowiedni sposób a jesteśmy 
w trakcie pisania projektu gdyby na przykład powiat łobeski chciał nam dopomóc w 
zagospodarowaniu udrożnieniu tego zbiornika to jest ten stawek i to wówczas moglibyśmy mieć w 
samym centrum wsi zbiornik wodny, który mógłby być używany dla straży. Kiedyś zbiornik tam się 
znajdował i nawet była odpowiednia studzienka i dojście zrobione to oczywiście robiła straż i to 
oczywiście później zostało wszystko zniszczone, więc z tego, co tutaj słyszę to pompy są bardzo 
wydajne myślę, że takie czerpanie jakiegoś zbiornika wodnego w centrum wsi warto by było się 
zastanowić np. czy straż mogłaby p o m ó c finansowo, straż powiatowa finansowa, chociaż w realizacji 
tego projektu i wówczas mielibyśmy dwie rzeczy zrobione świetnie pięknie zagospodarowany teren i 
służyłby on nie tylko estetyce bardzo ważnej funkcji, jaką jest zbiornik wody do celów pożarniczych, 
dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej 

Pan Marek Bukato Zastępca Komendanta Straży Pożarnej w Łobzie — to znaczy tak od razu 
muszę stwierdzić, że my nie mamy możliwości pomocy finansowej w budowie zbiorników wodnych 
to należy do gmin. Następna rzecz należałoby stwierdzić czy faktycznie ja nie mówię, że nie, jeżek 
nas stać zróbmy to czy w tym miejscu akurat on jest potrzebny czy nie czy wystarczyłoby np. 
wybudować zastawkę na tym przepływającym strumieniu w pobliżu jednostek. Wrócę do hydrantów, 
jeżek jest odpowiednia wydajność sieci hydrantowej 

Pani Radna Górniak — ale nie ma tych hydrantów 

Pan Marek Bukato Zastępca Komendanta Straży Pożarnej w Łobzie - ale gdzie ten zbiornik 
jest, bo jeżek ten zbiornik jestże wsi a woda potrzebna będzie na koloni to i tak nie ma sensu, punkt 
czerpania wody można zrobić tak na dowożenie, ja rzucę temat tutaj skieruje temat do komórki 
kontrolnej, przejrzymy hydranty z operatorem z przedstawicielem gminy i zobaczymy, które 
hydranty są sprawne, które są niesprawne i przymusimy do tego żeby były sprawne niestety taka jest 
rola operatora żeby utrzymywał te hydranty w stanie gotowości 

Pan Mikulski mieszkaniec Węgorzyna — zkkwidowane są 

Pan Marek Bukato Zastępca Komendanta Straży Pożarnej w Łobzie - gdzie są zlikwidowane? 
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Pan Mikulski mieszkaniec Węgorzyna —na Drawskiej był hydrant nie ma na Zielonej też był 

Pan Marek Bukato Zastępca Komendanta Straży Pożarnej w Łobzie - proszę Państwa już 
mówię odległość między hydrantami maksymalna 150 metrów 

Pan Mikulski mieszkaniec Węgorzyna — na Drawskiej nie ma żadnego 

Pan Marek Bukato Zastępca Komendanta Straży Pożarnej w Łobzie - jeżek nie ma będziemy 
i , kontrolowak będziemy patrzyli, co roku były kontrole robione są hydranty podziemne są hydranty 
nadziemne teraz kwestii tego, jakie one są one nie musi być hydrant nadziemny może być hydrant 
podziemny my mamy ... gdzie sobie wstawiamy stojaki hydrantowe i sobie czerpiemy wodę 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dobrze to już są szczegóły 

Pan Marek Bukato — Zastępca Komendanta Straży Pożarnej w Łobzie — to już są szczegóły i 

teraz właśnie, gdy mamy informację wodociągów, bieżącą mapę mamy także wiemy gdzie te 

hydranty są i gdzie są niesprawne i dążymy do tego żeby one były sprawne, czy są jeszcze jakieś 

pytania? 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę jeszcze radny Sadurek 

Pan Radny Sadurek — jeszcze tylko Panie Komendancie w roku ubiegłym powiedziałem na temat 

Pana informacji pochlebne słowa i dalej się tego trzymam, ale dziwne jest tutaj ostatnie 

sformułowanie w informacji nie można zapomnieć o wyszkoleniu i wyposażeniu OSP Węgorzyno, 

bo grozi wyłączenie z ogólno krajowego ruchu tak? co tam jest, o co tu rzecz idzie? 

Pan Matek Bukato — Zastępca Komendanta Straży Pożarnej w Łobzie — jeżek jednostka nie 

spełnia określonych parametrów powiedzmy wyszkolenia i wyposażenia to taka jednostka może być 

wyłączona z krajowego systemu ratowniczo — gaśniczego. D o krajowego systemu ratowniczo — 

gaśniczego są niektóre jednostki do tego systemu włączone, które są powiedzmy, że są wyposażone, 

wyszkolone, które mają odpowiedni sprzęt i te jednostki mogą być w tym systemie 

Pan Radny Sadurek — przepraszam, że wchodzę w słowo, czego tu brakuje wyszkolenia czy 

wyposażenia? 

Pan Marek Bukato — Zastępca Komendanta Straży Pożarnej w Łobzie- bolączką są i ludzie, 

bo jest tak, że niejednokrotnie brakuje np. kierowcy 

Pani Radna Pietrusz — i pieniędzy 

Pan Marek Bukato - Zastępca Komendanta Straży Pożarnej w Łobzie — i pieniędzy, zwróćmy 

uwagę na to, że budynek OSP Węgorzyno nadaje się tylko do remontu, następny budynek OSP 

Runowo również i to do poważnego remontu, budynek OSP Sielsko w tej chwik pęknięty jest tak 

narożnik i też należałoby ten budynek wyremontować, w tej chwik OSP Zwierzynek ma budynek 

ładny jest to budynek spełniający wszystkie warunki z tym, że w tej jednostce brakuje druhów 

najwidoczniej ochotnicy nie spełniają wytycznych do włączenia krajowego systemu. Przeszkolenie i 

wyposażenie tu w informacji zostało sprecyzowane, w jakiej jednostce, czego brak. Brak jest sprzętu, 

niektóry sprzęt nie posiada bieżących atestów w zależności od powiemy tego sprzętu jest 
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ubezpieczenie ratowników, jeśli komuś by coś się stało z tych ratowników, którzy by miek 

nieatestowany sprzęt automatycznie ubezpieczyciel odmawia wypłacenia odszkodowania 

P a n Radny Sadurek - bo była by wielka szkoda podsumowując to, gdyby ta jednostka była 

wyłączona z krajowego systemu ratowniczo - gaśniczego 

Pan Marek Bukato - Zastępca Komendanta Straży Pożarnej w Łobzie — nie możemy do tego 

dopuścić słuchajcie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — czy są jeszcze pytania może, bo jak nie będzie to ja spróbuję 

podsumować zacznę od radnej Pietrusz nie powiem, że to dobrze, że nie było pewnie byśmy tych 

pytań nie miek na sesji, ale to dobrze, że dzisiaj te pytania nawet te szczegółowe padają przy tak 

kcznej obecności sołtysów i innych mieszkańców, bo praktycznie na komisji te pytania w większości 

te szczegółowe zadajemy Pani Pietrusz przygotowała się i przedstawiła jeszcze wykonanie budżetu 

za ubiegły rok, my na straże pożarne nie skąpiliśmy pieniędzy w naszej gminie czy te opcje się 

zmieniały czy nie to straż miała jak to mówię dobra notowania. W tej chwik zauważył Pan Sadurek 

to zagrożenie wyłączenia z krajowego systemu ratownictwa, może to jest tak napisane tak troszeczkę 

nie na zaś, ale na wyrost, ale dalej mamy uchwały, że tej straży musimy dołożyć jakieś tam pieniądze 

i praktycznie to, co jest niezbędne to dokładamy jest bolączka, która jest od wielu lat remont tej 

siedzimy straży gdzie warunki są naprawdę bardzo ciężkie. Ta ochotnicza straż pożarna ze 

Zwierzynka może w tym ratownictwie tak powiem tak szybko nie dostąpi tego zaszczytu, bo tam 

brakuje druhów to jest podstawowy argument, jeżek nic ma strażaków to nawet sprzęt, w który by 

gmina wyposażyła nie będzie miał, kto tego obsłużyć. W tej chwik w telewizji mówi się o druhach, 

ale ten klimat w Zwierzynku myślę, że przy tej nowej odbudowanej straży może tam nam przybędzie 

nam strażaków, myślę, że na tym ogólnym forum do staży byśmy zakończyli i chciałbym wszystkim 

życzyć i strażakom żeby strażacy byk bezrobotni, to nam wszystkim wyjdzie na dobre, bo tych 

pożarów, nieszczęść wystarczy praktycznie i C i panowie, którzy zostak złapani, bo jest jeszcze 

pokcja to na pewno będą jeszcze szczegóły, ale to skutkuje, bo my w zeszłym roku specjalnie 

zrobikśmy sesje na ten temat tej straży gdzie widziekśmy zagrożenia i ta dyskusja na szerokim 

quorum jest bardzo dobra 

Pan Marek Bukato — Zastępca Komendanta Straży Pożarnej w Łobzie- Panie Przewodniczący, 

Szanowni Radni tutaj jednostka OSP Zwierzynek jest na tyle w tej dobrej sytuacji, że ma dwa 

praktycznie nie nowe, ale dwa sprawne samochody i jest to zachęta z naszej strony duża żeby tam 

było więcej członków, druhów OSP i żeby oni tam w jakiś sposób zostak przygotowani i wyszkoleni 

do włączenia do krajowego systemu ratowniczo — gaśniczego, co z Panią Burmistrz wstępnie już 

sobie uzgodniliśmy i tutaj z naszej strony my rok rocznie występujemy do jednostek OPS z 

zapytaniem o potrzeby szkoleniowe niestety nie z każdej jednostki takie potrzeby szkoleniowe 

spływają a później wychodzą jakieś nieuzasadnione pretensje, że nie mają szkoleń. To nie jest tylko 

na terenie Gminy Węgorzyno, to jest na terenie całego powiatu to jest pewnie niedoinformowanie 

albo brak środków na przeprowadzenie szkolenia dla strażaków, a strażak wyjeżdżając do zdążenia 

musi mieć podstawowe szkolenie do odbytu, dziękuje bardzo 

Przewodniczący Rady Mie jsk ie j — dziękuje dla Pana Komendanta w związku z tym zamykam 

punkt informacje stwierdzam, że radni informację przyjęk i dopytak o niejasności. Przechodzimy do 

punktu II Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku pubkcznego oraz skuteczności działania pokcji na 

terenie Gminy Węgorzyno, są materiały na druku nr II a również na komisjach, komisje 
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zapoznawały się z tą informacją, proszę o pytania do przedstawicieli Komendy Powiatowej Policji 

proszę radni, proszę Pani Barbara 

Pani Radna Pietrusz - patrzy Pan na mnie Panie Przewodniczący wiec zacznę ja. Chciałabym 

podziękować policjantom za to, że ja w tej gminie czuje się bezpieczna, czuję się bezpieczna czy też 

nocą czy w dzień czytając informację ja nie będę tutaj cytowała paragrafów i wykroczeń ja się na tym 

nie znam i naprawdę trzeba by było m i wytłumaczyć, co to jest wykroczenie, interwencja, 

przestępczość, ale w tej informacji w każdym jednym porównaniu mamy zmniejszenie tych 

przestępstw, wykroczeń ja przepraszam, że będę tu mówiła nie tak jak trzeba nie wiem czy Panowie 

nie pomyliliście się na stronie 17 w pkt.5 porównujecie to do 2010 roku nie wiem czy to tak ma być 

w interwencjach czy po prostu jest to pomyła komputerowa czy po prostu źle ktoś klepnął zamiast 

2011, 2010 najprawdopodobniej jest to pomyła tylko nie wiem czy te dane są do 2010 roku czy do 

2011 roku. Ja się cieszę, że na terenie naszej gminy te wszystkie przestępczości wymoczenia są po 

prostu mniejsze jak w roku poprzednim. Ja byłam proszę Państwa wczoraj na Posterunku Pokcji 

osobiście tak się złożyło, że kiedyś prosiłam Przewodniczącego Komis j i Budżetowo — Gospodarczej 

nie chciał mnie zawieść może, dlatego może chciał . . . tam wprowadzić i mam porównanie chciałam 

powiedzieć Panie Komendancie Powiatowy że posterunek jest wizytówką wsi i miasta Węgorzyno. 

Przyjeżdżają tu ludzie z zewnątrz mają różne problemy wchodzą na ten Posterunek z innymi z 

zapytaniami z interwencjami tak się z reguły dzieje, że jak się nie ma o gdzie zapytać to się idzie na 

posterunek, ja stwierdzając jeszcze tam jest wiele do życzenia we wnętrz się zmieniło wiele jest 

wymalowane to wyposażenie to pewnie jeszcze z lat P R L - u ale nie wiem czy to już jest z braku 

pieniędzy i ta otoczka tam się poprawiło widać, że są schody, ale otoczenie samego posterunku ma 

wiele do życzenia, bo jeszcze raz powtarzam jest to wizytówka nie wiem może Pan mi odpowie czy 

to jest z braku pieniędzy czy tam naprawdę nie można nic wyskrobać. Ja kocham to Węgorzyno i 

chciałabym żeby Posterunek Pokcji wyglądał okazale, elegancko jak przyjadą do mnie znajomi 

żebym i m mogła z dumą pokazać, że tam są C i , co pilnują porządku i że ja się czuje tutaj bezpieczna, 

ale tak nie jest. T o by było chyba na tyle wszystko, ale jeszcze jedno pytanie żebym więcej nie 

zabierała głosu proszę o interwencję na ukcy Jagiellońskiej to jest od strony wjazdu do Węgorzyna 

tam jest znak 40 ale tam proszę Panów nie jeździ się 40 ja tam mieszkam i niestety mój dom się chce 

rozlecieć rano, bo tam samochody, tiry gonią z prędkością 80 km/h poza tym nie tylko rano, ale w 

dzień też tam jest niebezpiecznie tam z drugiej strony jest ogródek jordanowski gdzie dzieciaki 

przechodzą i gdyby było można więcej patrok czy więcej tych którzy pilnują tej szybkości jazdy bo 

my mamy już na ternie gminy postawione tabkce kontrola radarowa niestety na ukcy z tej strony 

gdzie uważam, że powinna być taka tabkca i od czasy do czasu radar takiej tabkcy nie ma, dziękuje 

tyle 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej Pietrusz mamy wprowadzenie do dyskusji 

proszę radnych o pytania, nie widzę proszę przedstawiciek Pokcji 

Pan Jacek Dobrek Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Łobzie - Szanowni Państwo 

na wstępie chciałem podziękować Pani radnej za te podziękowania, które usłyszekśmy i miłe słowa 

bardzo przyjemnie to słyszeć, jeżek chodzi o wizerunek Posterunku Policji faktycznie powiem, że 

mamy tutaj sobie wiele do zarzucenia ten posterunek już lepiej wygląda są nowe schody w środku też 

zdecydowanie lepiej wygląda jest odmalowany tutaj dzięki władzą samorządowym Pani Burmistrz, 

Pan Starosta ukłon uzyskaliśmy wspomożenie finansowe udało się zrobić schody, wejście natomiast 

pozostała kwestia jeszcze z zewnątrz wjazdy przemalowania bramy obiecuje Państwu, bo dzisiaj 
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przyjechałem i oglądałem gospodarskim okiem za chwilę w przyszłym tygodniu pojawi się 

pracownik, który wykosi te trawniki, które zbyt urosły. Natomiast, jeżek chodzi o ten chodnik to 

wymaga pewnych nakładów finansowych my w tj. chwik po prostu w Komendzie Powiatowej w 

Łobzie przeprowadzamy remont proszę Państwa jest na III etapie i praktycznie wszystkie pieniądze, 

które poszły na pokcję z Komendy Wojewódzkiej to poszły na Komendę Powiatową Policji w 

Łobzie też zdecydowanie lepiej wygląda w tej chwili jest ogłoszony na bip-ie przetarg .1.11 etap i 

będziemy miek Komendę Pokcji zdobioną leżą nam na sercu gminy szczególnie Gmina Węgorzyno 

tak jak Pani Rana wspomniała jest to miejscowość letniskowa przyjeżdżają i widząc ten wizerunek 

zewnętrzny mający wiele do życzenia, ale niestety finanse mamy takie, jalde mamy, jeżek dostaniemy 

wspomożenie od strony samorządowców to bardzo chętnie tutaj przyjmiemy. Mówię wygląda lepiej, 

ale to nie jest jeszcze to na co chciekbyśmy mieć ta mała architektura z zewnątrz ten podjazd itd. jest 

tam jeszcze troszeczkę do zrobienia. Tutaj zarówno leży to nam na sercu z Panem Starostą i z Panią 

Burmistrz jesteśmy w kontakcie próbujemy to zrobić, ale jak słyszycie Państwo straż środki 

finansowe i za chwilę coś wypłynie a tych pieniędzy ile jest to jest wybieramy to, co w danej chwik 

jest możkwe po prostu staramy się nie zapominamy o tym jak mówiłem i postaramy się zrobić żeby 

ten posterunek naprawdę wyglądał i był tą wizytówką pokcji w Węgorzynie. Koszenie to jak 

powiedziałem prosta sprawa zostanie to zrobione w przyszłym tygodniu. Zostałem również 

wywołany do tabkcy przy tych pożarach, o których mówił Pan Przewodniczący faktycznie w roku 

ubiegłym odnotowakśmy tutaj wzrost pożarów runa leśnego, duże pożary z samolotu były gaszone 

my żeśmy pracowak nad tą sprawą i w tym roku w miesiącu kwietniu udało się ustakć obu sprawców 

tego podpalenia sprawa jest na etapie postępowania przygotowawczego prokuratorskiego jeszcze nie 

trafiła do sądu. Sprawcami jest dwóch mężczyzn z terenu Gminy Węgorzyno to jest wszystko, co 

mogę Państwu powiedzieć z zakresu tego postępowania, bo jest tutaj tajemnica śledztwa tak 

natomiast sprawcy zostak faktycznie ustaleni przyznak się faktycznie do dokonania tego przestępstw 

i faktycznie widzimy drastyczny spadek tego typu przestępstw po kwietniu zresztą Pan Komendant 

Straży Pożarnej potwierdza to także tutaj tematy monitorujemy na całym powiecie tak. W ubiegłym 

roku miekśmy sytuację w Resku gdzie też następnie drastyczny wzrost nam też udało nam się ustakć 

sprawców podobnie było tutaj dochodziły takie sygnały i faktycznie statystyki to przede wszystkim 

pokazywały, że wzrost jest i tutaj Pan Kierownik przy dużym udziale Pana Kierownika i jego ludzi 

wspomogliśmy włączykśmy w to służby tayminale i udało nam się ustakć te dwie osoby myślę, że na 

jakiś okres jestem przekonany, że za jakiś czas to znowu nastąpi, ale na jakiś czas na pewno 

będziemy miek spokój. Tutaj są cyfry, Hczby ja powiem tak, jeżek chodzi o stan bezpieczeństwa na 

Gminie Węgorzyno to w roku ubiegłym borykakśmy się również z problemem kradzieży elementów 

metalowych na kolei miekśmy bardzo dużo tego typu przestępstw tutaj pilnowakśmy wręcz kolei i w 

roku ubiegłym w kstopadzie udało nam się zatrzymać sprawców kradzieży drutów na kolei osoby te 

były spoza Gminy Węgorzyno i w ogóle spoza powiatu lobeskiego sprawcy pochodzik z terenu 

Nowogardu natomiast zostak tutaj zatrzymani przy wspókiych działaniach naszych i z powiatem 

komieńskim, Kamień Pomorski aresztował te osoby i w tej chwik odpukać rozmawiakśmy przed 

sesją z Kierownikiem na dzień dzisiejszy do końca maja nie mamy praktycznie w ogóle kradzieży 

drutów na kolei także ta sprawa, w której udało się zatrzymać sprawców w kstopadzie ubiegłego 

roku spowodowała, że tych kradzieży pop prostu nie ma. Co cieszy to również to, że w roku 

ubiegłym nie było wypadku śmiertelnego na terenie Gminy Węgorzyno odnotowujemy spadek, leży 

nam na sercu tutaj Pani radna mówiła o ruchu drogowym o znaku zapisałem sobie postaramy się 

coś w tym zakresie zrobić. W tym roku przeprowadzakśmy taką akcję trzeźw}7 poranek na terenie 

Państwa Gminy Węgorzyno, nie wiem może Państwo słyszekście a może ktoś z Państwa był 
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skontrolowany w każdym bądź razie nie było zatrzymań na gorącym uczynku tutaj społeczeństwo 

węgorzyńskie jest dosyć wyedukowane nie było żadnego zatrzymania w trakcie tej akcji, bo 

generalnie, jeżek chodzi o zatrzymania nietrzeźwych kierowców to są takie zatrzymania jest bardzo 

dużo tutaj dzielnicowi Pan Różycki są bardzo aktywni naprawdę jest bardzo dużo tych zatrzymań i 

jest to problem społeczny jak oglądacie Państwo w telewizji w mediach tych wypadków śmiertelnych 

jak na razie odpukać na terenie Gminy Węgorzyno tych wypadków nie było i tak trzymajmy. 

Natomiast największym zagrożeniem są pijani kierowcy czy to rowerzyści bardzo dużo pijanych 

kierowców zwłaszcza rowerzystów po wioskach proszę Państwa nie ma, co po prostu trzeba 

dzwonić na policję czy do 997 czy do posterunków, jeżek widzicie Państwo podejrzanego kierowcę, 

który jedzie gdzieś tam zygzakiem albo nie pewnego rowerzystę to porostu dzwonić może 

unikniemy tego najgorszego, czyli wypadku śmiertelnego także tutaj apeluję do Państwa o 

zrozumienie w tej kwestii po prostu nie bać się dzwonić, bo jest to bolączka społeczna. W tej chwik 

te statystyki, które są pokazywane to wychodzi, że w unii jesteśmy Państwem, który ma największy 

wskaźnik wypadków śmiertelnych na określoną ilość, jeżek chodzi o inne państwa typu Anglia to 

tych wypadków śmiertelnych jest bardzo mało natomiast u nas jest bardzo dużo potężna ilość osób 

ginie na naszych dogach po prostu odpukać tak jak mówiłem w Węgorzynie nie było, ale tutaj 

apeluję do Państwa, aby dzwonić i informować o takich sprawach. Może mniej przyziemna sprawa, 

ale też bolączka w miesiącu ubiegłym w na terenie Gminy Węgorzyno w samym Węgorzynie proszę 

Państwa były 3 pogryzienia przez psy apeluję tutaj do Państwa tutaj jest straż działamy w tym 

kierunku poszły tutaj polecenia żeby działać osoby, ale te trzy pogryzienia to były pogryzienia 

małych dzieci całe szczęście, że gdzieś to nie poszło w media krajowe i tak dalej nie rozdmuchano 

tego tematu, ale ten problem jest zauważalny tak 3 pogryzienia i to dzieci w miesiącu maju to jest 

zbyt dużo. T o jest bolączka nasza bo nas to bok, bo jest to wszystkich jako społeczeństwo i apeluję 

do Państwa tutaj jest straż i myślę że tutaj jakieś przedsięwzięcia na terenie Gminy Węgorzyno będą 

potrzebne bo mówię jeżek chodzi o cały powiat łobeski to jest tego mniej natomiast tutaj widzimy 

problem tak jak mówiłem 3 dzieci została pogryziona przez psy ja nawet sam zaleciłem wszcząć 

postępowanie przygotowawcze jako przestępstwo zobaczymy jak Pani Prokurator do tego podejdzie 

ponieważ małe dziecko 4 letnia dziewczynka została pogryziona przez psa luźno biegającego. Tak 

nie może być, bo tutaj sami sobie robimy problemy także to ja bym miał tyle jeszcze raz dziękuje za 

te miłe słowa a tutaj, jeżek chodzi o ten wizerunek to prosiłbym o wspomożenie jak to było w roku 

ubiegłym, jeżek będzie można Panie Starosto, Pani Burmistrz to tutaj bardzo chętnie przyjmiemy 

wspomożenie żeby przynajmniej tutaj tą małą architekturę wokół budynku żeby tutaj zrobić także ja 

dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Panie Komendancie jest tutaj zapytanie sołtysa z 

Mielna 

Pan Korcz Sołtys Mielna — znaczy się zapytania nie mam tylko chciałbym tutaj pogratulować 

Komendanta Pokcji w Dobrej nie w Węgorzynie akurat mam więcej do czynienia z Dobrą, bo 

jestem tam dwa razy dziennie i naprawdę C i pokcjanci są dosłownie wszędzie i zawsze czy w nocy 

czy w dzień ja osobiście się sam przekonałem zapłaciłem 2 razy mandat, bo zasłużyłem na to, ale 

trzeba przyznać, że należy i m się pochwała 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, proszę radny Szymko 
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Pan Radny Szymko — korzystając z tego, że jest tutaj Pan Komendant i Pani Burmistrz i taka 

frekwencja na sesji to takim pozytywnym elementami jest to jak w terenie przynajmniej tam gdzie ja 

mieszkam pojawia się wspólny patrol policja i strażnik nasz miejski to jest od razu takie ludzie od 

razu przynajmniej popłoch psy są od razu szybko chowane także prosiłbym, aby tego typu patrok 

było jak najwięcej i z obserwacji jak jeżdżę i Państwo jak jeżdżą czy to po drogach powiatowych czy 

gminnych to często spotyka się ż e jest dużo potrąceń zwierzyny dzikiej i leży gdzieś na poboczu 

drogi leży tam borsuk czy sarna czy nawet dzik tak jak zwykły kowalski gdzieś tam zgłasza to jest 

mały skutek a jak pokcja to zgłosi to wiemy, kto to powinien sprzątać i tutaj właściciel czy zarządca 

drogi, ale w tych warunkach jak jest temperatura 20 parę stopni to wiemy, co tam się dzieje w ciągu 

kilku godzin jak jest potrącone zwierze i tuta jest prośba taka żeby uczukć może pokcjantów żeby 

zgłaszak 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnemu Szymce omówił te talde typowe problemy, 

jakie my zauważamy z naszej strony 

Pan Jacek Dobrek Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Łobzie - jeżek jeszcze 

można 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę Panie Komendancie 

Pan Jacek Dobrek Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Łobzie - a propo tutaj 

również chciałem podziękować straży miejskiej, bo faktyczne możecie Państwo się z mojego punktu 

widzenia powiatu lobeskiego z Gminą Węgorzyno w tym zakresie nie mamy żadnego problemu 

patrole wspólne są nawet wczoraj zatrzymanie kierowcy pijanego, bądź na zakazie nie pamiętam ze 

strażnikiem miejskim także jest to dla nas bardzo duże wspomożenie bardzo fajna ta współpraca 

przebiega nie ma tutaj żadnych zgrzytów. Jak najbardziej tutaj patrole wspólne planowane jest to 

tutaj w grafiku ujmowane tak Panie Kierowniku w ten sposób mamy po prostu więcej tej służby 

mundurowej, że tak powiem na terenie gminy, bo wiadomo, że jeden pokcjant nie zrobi to, co zrobi 

patrol dwu osobowy, czyk pokcjant i strażnik akurat tutaj powiem tak, że Gmina Węgorzyno 

wzorcowo współpracuje w tym zakresie i cieszy mnie to, że straż miejska faktycznie w Węgorzynie 

robi to, co do niej należy, czyk zajmuje się tymi drobnymi wylcroczeniami tak, nie zajmuj się 

mandatami i karaniem kierowców tak, do czego jest mniej powołana do tego są faktycznie inne 

instytucje natomiast zajmuj się, co jest w zakresie jego obowiązków a więc utrzymanie porządku w 

obejściach. Natomiast mówię taj nasza wspólna bolączka to te wałęsające się psy to tak jak tutaj 

Kierownik powiedział ż e jak się patrol pojawi to wszyscy chowają te psy i tutaj chciałbym Państwo, 

jako społeczeństwo uwrażkwić na ten temat żeby takie informacje były wtedy możemy 

zainterweniować jeszcze raz chciałem podziękować straży miejskiej tutaj naprawdę ta współpraca 

jest wzorcowa, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje bardzo czy są jeszcze jakieś dopytania myślę, ze w tym 

punkcie już zakończymy, przyjemny punkt gdzie są wzajemne zauważenia wzajemne gratulacje. 

Przejdziemy w tej chwik do punktu Sprawozdanie z ewidencji prowadzonej przez straż miejską oraz 

ze współpracy straży z pokcją za rok 2011 to jest taki pakiet informacji mundurowych i proszę 

naszego strażnika o informację i radnych o pytania i po tej kiformacji zrobimy przerwę, proszę 

pytania do naszego strażnika 

Pani Radna Pietrusz — ja Panie Przewodniczący 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę 

Pani Radna Pietrusz — szkoda, że taka wiekowa jestem lekko do przodu, ale właściwie to o 

strażniku powiedziekśmy już wszystko przed chwilą komendant powiatowy wiele słów uzdania o 

współpracy strażaków też słyszałam ze strażnikiem. Strażnik ma tylko jedną bolączkę nie ma 

munduru, ale obiecakśmy mu Panie Przewodniczący, ale takiego galowego żeby wyglądał jak 

Panowie mówił, że ma wypożyczony musze to powiedzieć, ale Pani Burmistrz obiecała, że w tym 

roku będzie miał golowy mundur tak Pani Burmistrz? 

Pani Burmistrz — tak 

Pani Radna Pietrusz — naprawdę wszystko o strażniku miejskim zostało powiedziane tyle pochwał 

i my na komisjach też nie miekśmy żadnych uwag i pretensji, więc wręcz były pochwały tyle mogę 

powiedzieć i dziękuje ze strażnik jest wywiązuje się z obowiązków 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej Pietrusz z tej informacji wynika, że nasz 

strażnik nałożył mandaty to, co mówił komendant powiatowy do kasy wpłynęło 6.200 tys. to były 

mandaty za te wykroczenia faktycznie porządkowe psy, śmieci i inne myślę, że komendant straży to 

dopowie nie zajmował się tymi tematami typowo samochodowymi powiedzmy, co głównym 

zadaniem jest pokcji, jeszcze sołtys Zwierzynka 

Pan Stępień Sołtys Zwierzynka — ja mam troszkę pretensje ile razy jestem w gminie zgłaszam Pan 

strażnik przyjeżdża na drugi dzień to samo 

Przewodniczący Rady Miejskiej — myślę, że swoje wystąpinie będzie za chwilę miał nasz strażnik 

jak udzielę głosu i on omówi swoją pracę, proszę Panie Komendancie 

Pan Bartosz Winsztal strażnik Straży Miejskiej — dziękuje bardzo na wstępie też chciałbym 

odnieść się do współpracy z pokcją to jest dla mnie rzecz najważniejsza, dlatego że jestem na 

stanowisku jednoosobowym są też niektóre trudności czynnościowe np. o interpretację przepisów o 

potrzebę świadka przy jakieś czynnościach pokcja służy tutaj pomocą, dziękuje tutaj Panu 

Komendantowi ze to, że też przychykł się do takich służb. Tak tylko informacyjne, jeżek chodzi o 

rok 2011 było od 1 stycznia 2011 do 31 grndnia 2011 52 służby wspólne z pokcją gdzie były to 

głównie działania podczas służby obchodowych oraz współpraca przy imprezach masowych gdzie 

trzeba było dbać o porządek na terenie Węgorzyna i sołectw, jeszcze raz dziękuje za tą pomoc dla 

straży miejskiej, jeszcze jest coś, co w ogóle nie jest uwzględnione w ewidencji, ponieważ jest to taki 

szablon, który nie uwzględnia współpracy z innymi formacjami i są to formacje straży pożarnej i 

straży leśnej, ponieważ w 2011 roku podjąłem pierwszy raz w Węgorzynie współpracę ze strażą 

leśna są to kontrole posesji pod katem posiadanego drewna i pozwoleń na takie posiadanie. 

Przychylę się tutaj do apelu Pana Komendanta odnośnie psów też uwaga słuszna, jeżek chodzi o 

Zwierzynek w ostatnich bodajże dwóch tygodniach byłem na Zwierzynku osoby zostały ukarane 

mandatami, co ja mogę zrobić, jeżek osoba, która ma psa puszcza go daje luzem mogę go tylko 

ukarać aż do bólu aż w końcu zrobić wniosek do sądu i czekać na dalsze sprawy, psów jest naprawdę 

dużo na terenie gminy. T u jest też mój taki apel do sołtysów często oni wiedzą czyje są to psy nie 

chcą powiedzieć ja jedynie dysponuję zdjęciami dla mnie jedynym dowodem, jeżek sołtys 

anonimowo zadzwoni i powie ten pies jest osoby tej i tej będzie to wystarczające żeby udać się do tej 

osoby i jakieś czynności wyjaśniające wszcząć. Kolejna sprawa psy bezpańskie są uwidoczniane na 
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stronie internetowej, dlatego bym prosił wszystkich zainteresowanych pozyskaniem zwierzęcia 

odwiedzić stronę my oczywiście pomożemy przy zaczepieniu i przy jakiś innych problemach 

odnośnie psów. Kolejna rzecz tutaj Radna Pietrusz podniosła taki temat oznakowanie na ukcy 

jagiellońskiej ja już tutaj mówiłem na komisji ostatniej były problemy, jeśk chodzi o pozyskanie 

zgody od zarządcy dróg krajowych i dróg wojewódzkich, dlatego tymczasowo mamy oznakowane 

pod fotoradaru tylko drogi powiatowe i gminne wychodzi tak, że są to ogólnie powiatowe. Tak 

jeszcze korzystając z głosu chciałbym tutaj zabrać, podnieś sprawę słynnej opłaty targowej 

dosłownie tylko w trzech zdaniach docierają do mnie głosy niezadowolenia handlowców, co do 

mojej bezczynności, co do opat targowych powtórzę to jeszcze raz na takim forum większym brak 

opłaty targowej nie jest wykroczeniem i to nie będzie ścigane przez straż miejską dla Pani Wiolety 

Wojnarowskiej dzisiaj przekazałem do Biura Rady dokument, dokument, który przedstawił Dyrektor 

Departamentu Analiz i Nadzoru jest to stanowisko Ministerstwa Spraw Wewnętrznych, co do 

opatrzenia strażników miejskich problemem kontrolowania opłaty targowej bądź, pobierania 

dosłownie w dwóch zdaniach jest poruszony wyrok sądu admmistracyjnego, który nakreślił 

obowiązki straży miejskiej, która wynika z ustawy o strażach gininnych. Jest tutaj jasno określone, że 

nałożenie na strażników miejskich z racji zatrudnienia takich obowiązków inkasentów w rozumieniu 

art. 9 ordynacji podatkowej nie znajduje zastosowania w ustawa o strażach gminnych. Kolejny zapis 

to jest stanowisko Najwyższej Izby Kontroli, która negatywnie odnosiła się do powierzania przez 

wójtów i buiiTiistrzów strażą gminnym dodatkowych obowiązków w tym pobieraniu opłaty targowej 

jak podkreśla N I K wykonywanie przez straże zadań będących w kompetencji innych podmiotów jest 

nielegalnie i wykracza poza ochronę porządku pubkcznego określonych ustawą o strażach giriinnym. 

Mama nadziej, że ten dokument rozjaśni w umysłach niektórych osób i sprawy wyjaśni, co do opłaty 

targowej szczególnie nie jest to wykroczenie i nie będzie to ścigane przez straż miejską, ponieważ 

straż miejska nie ma do tego uprawnień. N a koniec wydaje mi się, że tutaj Przewodniczący zapoznał 

wszystkich z wynikami, jeżek chodzi o ilość mandatów ja tylko dodam, że mieliśmy 31 pouczeń, jeśk 

chodzi o cały rok. Temat, który też podniósł Pan Komendant odnośnie psów w roku 2012 już 

wszelkie środki zostały wszczęte, jeżek chodzi o karanie za nieprzestrzeganie przepisów odnośnie 

trzymania swoich zwierząt jutro mam zamiar zabawić trochę w Wmnikach, gdzie będą kontrole 

szczepień również będą kontrole szczepień na ternie Węgorzyna, ponieważ mam informację, że psy 

są nieszczepione wiec uważam za zasadne wszystkie te osoby sprawdzić pod kątem posiadania 

dokumentów na szczepienie. Bo musimy naprawdę coś zrobić z tymi psami nie może być tak, że 

osoba sobie pieska przygarnie a ten piesek sobie luzem biega bez opieki, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Panie Komendancie czy są pytania do naszego 

Komendanta 

Pan Radny Szymko — może nie pytania, ale spostrzeżenie, ponieważ ze swojego podwórka z 

doświadczenia mam konkretne przykłady współpracy właśnie pokcji w Węgorzynie i naszego 

strażnika ze służbą leśną czy ze strażnikiem łowieckim mówię to w swoim przypadku osobiście 

zgłaszałem takie rzeczy w temacie wałęsających się psów i była od razu akcja pozytywna od razu 

przyjeżdżał strażnik z policjantem podwoziłem robik zdjęcia to są rzeczy, których podejrzewam, że 

będzie coraz więcej, ponieważ ustawa o ochronie zwierząt, która obowiązuje od 1 stycznia tego roku 

wprowadziła pewne ograniczenia i na pewno zarówno koła łowieckie, które są na terenie bynajmniej 

powiatu naszego będą w tych przypadkach wałęsających się psach zgłaszać coraz więcej. Wiemy 

dokładnie o co chodzi jedynie na terenie gminy to Pani Burmistrz może podejmować pewne 
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działania jak chociażby wyłapywanie tych psów i gdzieś odstawianie do punktów do schronisk. 

Natomiast w Zwierzynku, bo był tu już poruszany Zwierzynek kilka razy, bo tu chodzi o jednego 

psa, którego właściciel jest nieuchwytny czy pracuje w taki sposób nieregularny i ten pies jest 

praktycznie taką udręką, bo z Mieszewa jedna Pani dojeżdża do swojej mamy codziennie przed 8 i ja 

słyszę jak ten pies za nią leci i szczeka i ją straszy. A słyszekśmy, że tutaj były 3 przypadki 

pogryzienia dzieci przez psy także to jest wszystko do czasu jak jest pies głodzony jest taki chudy a 

to jest taka rasę, bo to chyba wyżeł jest on jest przez to, że nie dostaje odpowiedniego jedzenia jest 

po prostu z męczony czy gnębiony należałoby jakąś decyzję podjąć i z tym psem należałoby zrobić 

porządek w sensie takim pozytywnym do schroniska 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje proszę sołtys z Mielna 

Pan Korcz Sołtys Mielna - u mnie był taki piesek i był zgłaszany to jest naprawdę długa procedura 

a ludzie się niecierpkwią i już by chciek żeby ktoś tego psa zabrał ja zgłaszałem raz, drugi, piąty te 

procedury bardzo są długie i to coś z tym trzeba było by z tym zrobić to nie jest sztuka zgłosić psa, 

ale pan Strażnik ręce rozkłada i mówi procedura jest taka nie inna, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, myślę, że w tej informacji strażnika również to 

podkreślę, że dobrze, że na forum szczerym, bo te tematy pójdą w teren te szczepienia w temacie 

zabezpieczenia psów w temacie wspólnych patrok z pokcją, ale myślę panie strażniku, że te mandaty 

są ostatecznością myślę, że na początek należy się pouczenie i takie przypomnienie, co C i 

mieszkańcy, co do ich obowiązków należy mandat to już ostateczność, jeżek jest oporny na tą 

wiedzę od Pana to mandat trzeba przyłoić jak nie chce wykonywać zaleceń, które pan wydaje. 

Zakończymy punkt III sprawozdanie z ewidencji prowadzonej przez straż miejską oraz informacji o 

współpracy z pokcją w tym momencie ogłoszę 10 minut przerwy, przedstawicielom mundurowym 

dziękuje za przybycie na następną sesję do następnego spotkania 

- 10 minut przerwy — 

(Po przerwie na sale obrad przybył Pan Radny Gwóźdź) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — reakzujemy porządek obrad jesteśmy w punkcie informacje 

inżyniera kontraktu dotycząca realizacji inwestycji pn. „Budowa i przebudowa sieci wodociągowej i 

kanalizy sieci sanitarnej w granicach aglomeracji Węgorzyno I etap". Ten punkt znalazł się tylko, 

dlatego bo wprowadziłem do porządku obrad, bo tyle zapytań było radnych i różnych niejasności, 

że chciekśmy pubkcznie usłyszeń, na jakim etapie jesteśmy i w dyskusji pewnie cześć pytań tutaj Pani 

Radna zadała a mamy przedstawiciek od inżyniera kontraktu i podwykonawcę, proszę radni teraz 

zadajcie pytania później o całości na pewno wypowie się inżynier kontraktu, proszę radna Kamińska 

Pani Radna Kamińska — w związku z tym, że mamy Pana tutaj, który będzie wszystko wiedział 

chciałam zapytać to są pytania, które wynikają z komisji, która miekśmy wcześniej byk panowie 

podwykonawcy, którzy odpowiedziek nam na niektóre rzeczy, ale jeszcze mam takie zapytanie, 

dlaczego ta inwestycja nie obejmuje przepompowni na ukcy Łąkowej tej starej, która ma zapewnić 

przepływ tych wszystkich ścieków na oczyszczalnie cieków, dlaczego tego, wcale ta przepompownia 

nie była ujęta. Teraz proszę m i powiedzieć, kto w ogóle z ramienia gminy nadzorował tą inwestycję z 

naszego ramienia także żeby było, bo myślę, że są dwie osoby. Jeszcze jedna sprawa do inżyniera 

kontraktu z tego, co wiem z dokumentów była dwa przetargi na tą inwestycję, jaki był powód 
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odwołania pierwszego. Ja jeszcze jedno pytanie znaczy kolejne czy koszt inwestycji zamknie się 

kwotą po przetargu, czyk 4.767.000,00 zł, kto posiada oryginalne dokumenty do przetargu, jakie były 

kosztorysy inwestorskie i dokumenty projektowe o te dokumenty mi chodzi, kto je w ogóle posiada 

z tego, co się orientuje to w gminie są inne potwierdzone, ale nie oryginały, jeszcze jedno pytanie czy 

dofinansowanie, które miekśmy z unii dostać 3.200.000,00 będzie w takiej kwocie nam przyznane, 

bo to inżynier kontraktu powinien wiedzieć i dlaczego zwiększono zakres robót ziemnych i czym 

one były spowodowane, bo wiemy, że w kosztorysach bardzo wzrosły, dlaczego wrosły, czym było 

spowodowane wzrosty tych robót ziemnych na terenie miast Węgorzyna 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej, proszę radnemu Sadurkowi udzielam głosu 

Pan Radny Sadurek - pytanie do przedstawiciela inżyniera kontraktu to pani tak? Jeśk zanim pani 

będzie udzielała odpowiedzi bardzo proszę króciutko powiedzieć, jakie są kompetencje inżyniera 

kontraktu a może inaczej, jaki obowiązek ma inżynier kontraktu w stosunku do wykonawcy i przede 

wszystkim do wykonawcy, bo jest to takie trochę nietypowe zadanie trochę podobne do grabarza 

zasypiemy i nie wiemy coś my tam zasypak, czy inżynier kontraktu względnie, ktoś, kto nadzoruje 

powinien dokonać odbioru tego, co się zasypuje i powinien być przy zasypywaniu tych wszystkich 

rur na razie to tyle zobaczymy, bo nie wiem Pani najprawdopodobniej nie odpowie, dlaczego cała 

mapa Węgorzyna te części gdzie wykonywane są prace instalacyjne, wodno- kanalizacyjne w tej 

chwik jest wyostrzona kolorem, że tam trzeba poszczególną partie ukc wymieniać, rury poprawiać 

kopać jeszcze raz my jesteśmy wszyscy bardzo zmęczeni tym wszystkim 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnemu proszę o pytania jeszcze myślę, że teraz jest 

dużo pytań zadanych takich konkretnych to temat się rozwinie 

Pan Mikulski mieszkaniec Węgorzyna - czy można na chwilę 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę 

Pan Mikulski mieszkaniec Węgorzyna — czy rzeka płynie pod prąd czy prądem? bo u mnie po 

prostu postawiono dodatkową studzienkę w takim miejscu, że ta woda pod górę ma płynąć nie wiem 

czy to jest tak możkwość czy nie czy to będzie jakieś wymuszenie tej wody, że pod górę będzie 

płynęła a te ujęcia zostaną poniemieckie, które odprowadzenie szło kiedyś nie do szamba tylko 

bezpośrednio do rzeczki 

Prz e wo dnicz ący Rady Miejskiej — dziękuje mieszkańcowi myślę, że w dyskusji te bolączki wyjdą 

tylko proszę nie wchodzić w szczegóły my na sesji musimy zająć się tematami, ale to jest ważną, w 

którą rzekę to płynie, bo, w którą stronę płynie rzeka, proszę inżyniera kontraktu niech na te 

pierwsze pytania spróbuje jakoś tam ustosunkować się 

Pani Wanda Jałoszyńska — Bitenc przedstawiciel inżyniera kontraktu — a myślę, że trzeba by 

zacząć od pytań dotyczących przetargu odwołania i tych sytuacji związanych z odwołaniem 

pierwszego przetargu to się wiąże jakby z zakresem obowiązku inżyniera kontraktu wynikających z 

umowy i do obowiązków inżyniera w I etapie należało przygotowanie dokumentacji przetargowej na 

podstawie dokumentacji projektowej dostarczonej przez zamawiającego a następnie w ramach 

nadzoru inwestorskiego nadzór nad wykonaniem tej inwestycji zgodnie z pozwoleniem na budowę, 

czyk zgodnie z dostarczoną dokumentacją przetargową też. I teraz kwestii przetargu na pierwszym 

przetargu, jeżek dobrze pamiętam wpłynęło 11 ofert dokumentacja przetargowa oryginalna jest w 
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ręku Państwa w ręku grrriny, także odpowiedzi na te pytania, że dlaczego został unieważniony i 

rozwiązany są tutaj, choć inżynier kontraktu służył tutaj przygotowaniem zaleceń do tej odpowiedzi 

według mojej pamięci udzielono oferentowi, który udziekł najniższej ceny i w związku z tym był 

predysponowany do udzielenia mu zapytania pubkcznego, zapytania czy w swojej ofercie ujął koszty 

odtworzeń, ponieważ dokumentacja przetargowa nie była robiona na podstawie przedmiarów nie 

ma takiego obowiązku jest obowiązek dostarczenia opisu przedmiotu zamówienia, którym może być 

inny dokument nie koniecznie przedmiot. W związku z tym, że w tym przedmiarze też nie było 

odtworzeń nawierzchni zniszczonych podczas realizacji inwestycji przygotowano tzw. tabelę 

elementów rozkczeniowych, która stanowiła scalenie pewnych elementów robót i zmodyfikowaną 

specyfikację techniczną, w której to specyfikacji opisano konieczność ujęcia w jednym metrze 

bieżącym kanalizacji nie tylko o kanakzację chodziło, ale także innych sieci kosztów odtworzeń. 

Według mojej pamięci ten pierwotny oferent, który zadeklarował najniższą cenę udziekł odpowiedzi, 

że nie ujął tych kosztów w związku z tym oferta, jako niekompletna nie mogła być przyjęta i powiem 

to decyzje państwo macie szansę wrócić do dokumentów źródłowych tutaj o umeważnieniu 

przetargów z powodu przytoczone tam zostały odpowiednie zapisy prawa zamówień pubkcznych i 

ogłoszono drugi przetarg. Skutkiem drugiego przetargu wygrała firma E K O - W A R K umowę 

podpisano bodajże 8 grudnia 2010 roku, czyk ttafikśmy z momentem rozpoczęcia ewentualnych 

działań inwestycyjnych na trudny okres zimowy de facto przekazanie palcu budowy i formalne 

rozpoczęcie robót nastąpiło w lutym roku następnego, czyk tutaj gonił już nas czas, bo jak wiemy 

inwestycja została objęta dofinansowaniem z programu operacyjnego Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

czyk P R O W na poziomie 75% wartości kosztów kwaknkowanych. T u może od razu, chociaż nie 

późniejszym terminie o tych, co pytała tutaj Pani radna na temat dofinansowania. Umowa z P R O W 

miała swój termin rozkczeniowy, który nie dał się przesunąć natomiast skutkiem problemów w 

realizacji inwestycyjnej koniecznym było przesunięcia u m ó w realizacyjnych z wykonawcą. N a czym 

polegał główny problem z reguły jest tak, że jest jakaś niedokładność obiektywna bądź subiektywna 

po stronie projektu na podstawie, którego wykonawca ma reakzować daną umowę i tu rzeczywiście 

takie problemy z realizacją i zgodnie z projektem wystąpiły, na czym trudności polegały. Główna 

trudność polegała na tym, że należało dokonać zmian w przebiegu sieci kanalizacji - sanitarnej w 

ukcy Podgórnej po to żeby zgrać końcowy odcinek, czyk studzienkę końcową wykonawca może 

dokładniej technicznie Państwu to opowie, poziomy tej studzienki z projektowaną także na prośbę 

gminy Węgorzyno częścią kanalizacji sanitarnej w mającym być budowanym rondzie obwodnicy 

Węgorzyna bodajże do Drawska Pomorskiego tam ta lokakzacja jest gdzie już w tamtej 

dokumentacji projektowej ta sieć kanalizacyjna zaprojektowana gminy Węgorzyno okazała się 

niekompatybilna z projektem, który miał realizować E K O - W A R K . I teraz można było powiedzieć 

tak można było iść po Hnii najmniejszego oporu, czyk realizować zgodnie z projektem, który miał 

już pozwolenie na budowę, czyk z tym naszym projektem i nie dokonywać żadnych zmian, które 

skutkowały i wzrostem kosztów i koniecznością zlecenia dodatkowego projektu w związku z tym 

oczekiwanie przedłużenia terminy realizacji, ale sytuacja nie była tak jednoznaczna, ponieważ i jednej 

projekt, czyk realizowany ten mający być realizowany przy budowie obwodnicy były projektami 

służącymi gminie Węgorzyno i były jej projektami, więc było rzeczą niewłaściwą gdyby projekt, dla 

którego pozwolenia na użytkowanie w całości, czyk pozwolenie tzw. zridowskie, czyk zarządu dróg 

wojewódzkich, czyk też obejmujących tą kanakzację deszczową nie uzyskał akceptacji i nie uzyskał 

pozwolenia na budowę przez brak tej kompatybilności choćby ją uzyskała i należałoby go później 

zmienić w toku anakz inżyniera kontraktu i władz gminy doszkśmy do wniosku, że zasadnym i 

właściwym jest zrobienie tego progu, czyk przeprojektowanie już na tym etapie i to była jedna z 
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przyczyn opóźnień, wzrostu kosztów i problemów technicznych, kolejna rzecz, która była rzeczą 

kłopotkwą z punktu widzenia dotrzymania terminów realizacji była przebudowa przepompowni 

ścieków na ukcy Zielone projektant dokonując lokalizacji tej przepompowni dał gminie Węgorzyno 

też wytyczne do zgłoszenia do zakładów energetycznych wybudowanie przełącza energetycznego na 

przepompowniach sieciowych między innymi była tam przepompownia na ukcy Grunwaldzkiej na 

ukcy Zielonej i na Łąkowej tak było samo zasilenie energetyczne na ukcy Łąkowej. Teraz okazało 

się, że zakład energetyczny nie może dokonać nam zwykłego przełączenia tej nie może czy nie chce 

w każdym bądź razie dał warunki takie, że on realizując na nam przyłącze do przepompowni na 

ukcy Łąkowej musi wykonać za nie inwestycyjne poprzez budowę przyłącza energetycznego jakieś 

tam zmiany ze swoim transformatorem itd. czyk było to dla nich nie wybudowanie takiego zwykłego 

przyłącza jak do przepompowni przydomowych tylko normalne zadanie inwestycyjne, dla którego 

musieli zrobić projekt budowlany, uzyskać pozwolenie na budowę i ująć w swoich zadaniach 

inwestycyjnych i tu się też okazało, że nastąpił problem czasowy, na który inwestor a w ślad za tym 

wykonawca r o b ó t nie miał żadnego wpływu dość powiedzieć, że gdyby nie to wykonanie zadań i 

odtworzenie nawierzchni na ulicy Zielonej mogłoby się skończyć dużo wcześniej. Tymczasem też 

był dylemat czy wykonawca mając udostępniony plac budowy ma wykonywać swoje zadania i potem 

wpuścić po wykonaniu tych zadań zakład energetyczny, który też miał pozwolenie na budowę, co by 

się wiązało z demontażem rzeczy już zrobionych w tej inwestycji czy poczekamy już z realizacją tej 

cześć i zadania nich najpierw zrobią energetycy potem wykonawca wiązało się to z opóźnieniem, ale 

wydawało się to logiczne z punktu widzenia inżynierskiego takiego zwykłego gospodarskiego, że 

lepiej poczekać niż wpuszczać jednego inwestora żeby w ślad za nim drugi musiał zdemontować i 

montować od nowa to były te główne przeszkody, które spowodowały opóźnienia w realizacji tego 

zadania. Powiedzieć by można było jeszcze tyle, że w ramach nadzoru inwestorskiego inżynier 

kontraktu wprost inspektor nadzoru budowlanego zgodnie ze swoimi uprawnieniami i 

kompetencjami ma pilnować nad realizacją zadania zgodnie z projektem budowlanym i zgodnie ze 

sztuką jak rozumiem mają Państwo do tego zastrzeżenia chce tylko powiedzieć, że za podpisywanie 

oświadczeń czy to jest zgodnie czy nie to ktoś bezpośrednio, kto ma uprawnienia zawodowe 

odpowiada nie mam powodu żeby sądzić, że inspektor nadzoru branży sanitarnej przez inżyniera 

poświadczał tutaj nieprawdę. To, co pamiętam Państwo będziecie mi jeszcze pewnie przypominać 

dofinansowanie, o którym mówiła Pani Radna Kamińska Gmina Węgorzyno składając wniosek o 

dofinansowanie do instytucji P R O W rzeczywiście uzyskała poziom dofinansowania kwotowo 

obkczony, jako 75% wartości kwalifikowanych na podstawie kosztorysu inwestorskiego 

sporządzonego bodaj w 2009 roku, przy czym w umowie podpisanej z PROW-em jest zapis, że to 

jest tak kwota niemniej jednak będzie ona obniżona do proporcji tych 75% wartości rzeczywistej po 

przetargowej kosztów kwaknkowanych także już z samego założenia było wiadomo, że jeżeli 

inwestycja będzie kosztował mniej to poziom dofinansowania będzie utrzymany, jako 75 % ale tej 

mniejszej wartości. I na podstawie wykczeń jeszcze trzeba dodać jedno umowa o dofinansowanie z 

P R O W dotyczy tylko sieci wodociągowych i sieci kanalizacyjnych P R O W nie dofinansowuje 

przyłączy, więc zlecając, pisząc przetarg, który ujmował sieci jak i przyłącza miekśmy od razu pełną 

znajomość, że nie będzie to 75 % wartości kosztów, które wygrał wykonawca tylko 75% wartości 

sieci, które są elementem tej inwestycji także to są kwestie do przeliczenia wtórnego, ale taka była 

zasada. Jeśk dobrze pamiętam ulica Łąkowa przepompownia otóż tak inżynier przygotowywał 

dokumentację przetargową na podstawie dostarczonego przedmiaru robót wykonanego w 2009 roku 

i w tym przedmiarze robót ani w projekcie budowlanym nie było mowy o modernizacji 

przepompowni na ukcy Łąkowej, choć wiemy, że dzisiaj jest ona niezbędna. Wiem, że istnieje 
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dokument, w którym jest ujęta ta modernizacja chcę teraz przybliżyć Państwu jak to się stało, że raz 

ona jest a raz jej nie ma w przypadku przeprowadzania pierwszego przetargu, który został 

unieważniony posługiwano się przy wyznaczeniu tzw. ceny, która upoważnia do wyboru procedury 

w prawo zamówień pubkcznych na podstawie kosztorysu inwestorskiego sporządza się tzw. wniosek 

o tryb udzielenia zamówienia pubkcznego i był to ten kosztorys inwestorski i przedmiar z tym 

kosztorysem związany, którym nie było ujęte zadanie pod nazwa modernizacja. W momencie, kiedy 

należało ogłosić dugi przetarg okazał się, że kosztorys inwestorski stracił aktualność i zgodnie z 

prawem zamówień pubkcznych kosztorys inwestorski jest ważny p ó ł roku po upływie pół rocznym 

trzeba go aktualizować, więc wystąpiono do projektanta, który był autorem przedmiaru i kosztorysu 

o aktualizację tego kosztorysu ja przyznaję pracując wtedy w inne funkcji w gminie jakkolwiek 

związana z inżynierem kontraktu, inżynier kontraktu też nie przejrzeliśmy tego kosztorysu drugiego 

zaktuakzowanego pod kątem czy zostały wprowadzone jakieś zmiany elementu, ponieważ 

aktualizacja była zlecona, jako aktuakzacja w stosunku do kosztów rynkowych nikt nie zlecał 

projektantowi dokonywanie jakiś zmian i rzeczywiście tu jest pewna rozbieżność pani radna 

Kamińska ma racje, że w tym zaktualizowanym kosztorysie, który służył tylko określeniu wartości 

inwestycji do trybu udzielenia zamówienia pubkcznego w Gminie Węgorzyno a nie był dostarczony 

inżynierowi do aktualizacji tabek elementów rozkczeniowych jest modernizacja tej przepompowni. 

Chcę tylko Państwu powiedzieć tak, że gdyby ona była ujęta w przetargu poprzez uaktualnienie tej 

tabek elementów rozkczeniowych to zapewne większa by była wartość tej inwestycji o wartość tej 

modernizacji natomiast na pewno nie byłaby ona poddana możkwości refundacji w tych 75%, bo nie 

znalazła się we tym wcześniejszym wniosku do P R O W - u myśmy tutaj ten temat rozważak próbując 

dojść gdzie nastąpiło uchybienie pomyłka, jakkolwiek by to nazwać dotyczące tej przepompowni na 

ukcy Łąkowej i tutaj doszkśmy do wniosku i z wykonawcą i z eksploatatorem, że rzeczywiście jest to 

niezbędne i należałoby ją wykonać w odrębnym trybie nie wiem czy o czymś jeszcze zapomniałam 

proszę m i 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę radna Kamińska 

Pani Radna Kamińska — Pani Wandziu mówikśmy jeszcze o dofinansowywaniu tutaj Pan bardzo 

fajnie powiedziała, że żeście te koszty przy drugim przetargu zrobik tzw. ... 

Pani Wanda Jałoszyńska — Bitenc przedstawiciel inżyniera kontraktu — już przy pierwszym my 

żeśmy 

Pani Radna Kamińska - dobrze wiedząc, że P R O W tego nie preferuje i na podstawie tego nam nie 

wykczy nic tali było czy nie? 

Pani Wanda Jałoszyńska - Bitenc przedstawiciel inżyniera kontraktu - wręcz przeciwnie w 

momencie, kiedy inną inwestycję, ale wcześniej inżynier kontraktu realizował w P R O W właśnie był 

preferowany ten sposób zbijania zgłasza w sytuacji, kiedy pewne gfupy robót jak w Państwa 

przypadku naszym powiem jak w naszym przypadku odtworzenia ukc były w momencie składania 

wniosków kosztami niekwakfikowanymi, więc chciekśmy to jakby ująć 

Pani Radna Kamińska — to, dlaczego jest teraz problem w P R O W — ie? 

Pani Wanda Jałoszyńska — Bitenc przedstawiciel inżyniera kontraktu — bo oni zmienik sposób 

procedowania przy ocenie wniosku 
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Pani Radna Kamińska — mogą. w trakcie rozkczania wniosku coś takiego zrobić? 

Pani Wanda Jałoszyńska — Bitenc przedstawiciel inżyniera kontraktu - mogą w trakcie 

swojego całego funkcjonowania jak się okazuje, bo mówię inżynier w najlepszej swojej wierze na 

podstawie doświadczeń prowadzenia w P R O W inwestycji tak właśnie zrobił żeby ująć w 

dofinansowaniu grupy robót, które nie wynikały wprost z projektu a wydawały się niezbędne w 

Państwa przypadku chodziło o odtworzenie dróg i ukc 

Pani Radna Kamińska- a teraz jeszcze jedno pytanie w związku z tą przepompownią na Łąkowej, 

dlaczego oto pytam, bo to na komisji wyszło, że robikśmy sobie inwestycje, która jeszcze jest 

niezrobiona, bo tak jak Pan Sadurek powiedział jeszcze jest pomarańczowego dużo 1 /3 

pomarańczowe do poprawki prawie i w każdym bądź razie chodzi mi o to, że jeżek, kiedy to będzie 

zrobione, bo tak naprawdę Państwo miekście w przetargu, że data oddania jest 2011, 30 wrzesień tak 

było? 

Pani Wanda Jałoszyńska — Bitenc przedstawiciel inżyniera kontraktu — pierwotnie chyba tak 

była, po czym, po czym przesuniecie nastąpiło na wniosek inwestora 

Pani Radna Kamińska — dobrze to teraz tak Pani Wandziu to, co Pani nam tutaj powtarzała, że z 

jakiś tam przyczyn ja czegoś tu nie rozumiem, jeżek gmina była w posiadaniu kanalizy za ty rondem 

słynnym to chyba musiała wam pokazać dokumenty, że do tego się macie dostosować czy w ogóle i 

co nagle oczy, że inżynier kontraktu o tym nie wiem 

Pani Wanda Jałoszyńska — Bitenc przedstawiciel inżyniera kontraktu — nie inaczej to wręcz 

przeciwnie było ta jest tak ta dokumentacją na ta obwodnicę na to rondo drogi 151 tak to się nazywa 

i to rondo była znana inżynierowi, ale prawdopodobnie nie projektantowi, który projektował 

kanalizację, ponieważ ona była zlecała zarządowi dróg krajowych 

Pani Radna Kamińska — ale dobra inżynier kontraktu mając taką inwestycję nie powinien ściągnąć 

wszystkich wiadomości i dopytać się wręcz co ma robić i na podstawie, czego? 

Pani Wanda Jałoszyńska — Bitenc przedstawiciel inżyniera kontraktu — Pani radna w 

momencie, kiedy odstał dokumentację to pozwolenie na budowę tej inwestycji już było i była 

dokumentacja miekśmy wiedzę, powiem tak Pan Tomasz Granops szef Komplet — Inwestu jest 

drogowcem mającym dużo inwestycji w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Koszalinie i stąd ta 

wiedza, że jest tam projekt niemający jeszcze decyzji pozwolenia na budowę a tu już mający 

pozwolenie na budowę, które są niekompatybilne i myślmy w związku z tym robik potkania z 

zarządem dróg wojewódzkich z projektantem tego zarządu i tą naszą żeby coś z tym zrobić ja może 

niezbyt Państwu wyjaśniłam i tamta część kanalizacji sanitarnej w tamtym projekcie ronda powstała 

na zlecenie gminy Węgorzyno, ale projektanci na etapie tego projektowania nie miek tej wiedzy Pani 

projektantka P R O G A Z - u przedstawia nam dokument, że zostało to uzgodnione, co ona 

zaprojektowała i okazało się, że to odbiega od tego, co jest 

Pani Radna Kamińska - a dla mnie to jest ewidentne niedopilnowanie naszej sprawy przez 

inżyniera kontraktu 

Pani Wanda Jałoszyńska — Bitenc przedstawiciel inżyniera kontraktu - nie na tym etapie Pani 

Jadwigo tutaj będę bronić 
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Pani Radna Kamińska — ja nie wiem, jakie etapy są ja się nie znam na etapach, jeżek dokumenty są 

w urzędzie to inżynier kontraktu powinien przyjść i nie wiem czy chociażby dopracować czy 

przejrzeć nic poza tym 

Przewodniczący Rady Miejskiej — będę udzielał głosu 

Pani Wanda Jałoszyńska — Bitenc przedstawiciel inżyniera kontraktu — ale to już Pani radna było 

na etapie, kiedy inżynier dostał dokument z pozwoleniem na budowę 

Pni Radna Kamińska — nie ważne dokumenty są 

Pani Wanda Jałoszyńska — Bitenc przedstawiciel inżyniera kontraktu — tak i działanie polega 

na tym, że chciehśmy dostosować dwa państwa projekty 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej czy jakieś pytania są, czy na zadawane pytania 

są udzielone odpowiedzi, bo radny Sadurek próbował podnieść rękę, ale to chyba w temacie żeby nie 

było polemiki tylko pytanie — odpowiedz, proszę radny Sadurek 

Pan Radny Sadurek — z Pani wystąpienia wynika, że inżynier kontraktu ma bardzo duże 

uprawnienia i bardzo dużo obowiązków, więc wobec tego, kto zawinił, że jest tak źle? kto zawinił, że 

na etapie przygotowania inwestycji nie uwzględniono podstawowych rzeczy, nie ustalono 

doprowadzenia łączy elektrycznych ja się na tym nie znam ktoś tu musiał ponieść winę i na koniec 

bardzo proszę o krótką odpowiedz, kiedy się wyprowadzicie z Węgorzyna? 

Pani Wanda Jałoszyńska — Bitenc przedstawiciel inżyniera kontraktu — powiem Panu też 

bardzo krótko 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę 

Pani Wanda Jałoszyńska — Bitenc przedstawiciel inżyniera kontraktu — chciekbyśmy jak 

najszybciej 

Pn Rady Sadurek — to nie jest odpowiedz 

Pani Wanda Jałoszyńska — Bitenc przedstawiciel inżyniera kontraktu- z tego, co wiem od 

wykonawcy przedłożył Państwu harmonogram dokończenia usuwania usterek i zakończenia 

przyłączy kanalizacyjnych bodajże do końca kpca, tak jest przedstawione 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani do zapytania zgłasza się Pan Starosta, bo 

początki to się też tyczą tej osoby 

Pan Ryszard Brodziński — nie Starosta tyko Ryszard Brodziński mieszkaniec, którego też 

inwestycja dotyczy i obserwuję to, na co dzień, bardzo dobre pytanie Pana Radnego Sadurka było, 

jakie są kompetencje mżyniera kontraktu Pani odpowiedziała, że dopilnowanie żeby projekt był 

przepraszam zadanie było wykonane zgonie z projektem i sztuką rozumiem budowlaną takie zasady 

obowiązują myślę, że rozsądnym działaniem gminy było podpisanie umowy z inżynierem kontraktu, 

który dysponuje wszelikni kompetencjami fachowymi i umiejętnościami ludźmi, którzy to zrobią w 

sposób właściwy i należy ufać, że gmina za to inżyniera kontraktu za to winna rozkczyć. Tym 

bardziej też Pani powiedziała, że jak to rozumiem poprzez inżyniera kontraktu wskazani inspektorzy 
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nadzoru, którzy dokonywak odbioru dokonak odbioru zgodnie z zasadą sztuki budowlanej tak 

powinno być nie wiem jak się to dzieje, ale skoro nie ma oryginalnych dokumentów to obawiam się, 

że pewną rzecz trudno będzie zweryfikować mianowicie pan Burmistrz Konarski w 2006 roku o ile 

się nie mylę w okresie letnim podpisywał umowę z firmą projektową na projektowanie aglomeracji i 

tam w uzgodnieniach i wskazaniach dla projektanta musiała być wskazówka o tej właśnie 

obwodnicy, rondzie na wylocie na Ińsko. Projektant powinien wziąć to pod uwagę wątpię czy 

projektant w ogóle projektował to, co było mu zlecone, ponieważ nie mówimy o Sielsku nie 

mówimy o Runowie, które były włączone do tego wówczas projektu pyzatym, ponieważ na etapie 

całego projektowania jest włączenie to nie była sieć, to nie jest sieć projektowana do oczyszczalni 

ścieków ta sieć jest projektowana do systemu sieci, który już istnieje a włączenie nastąpi w ukcy 

Łąkowej prawda?. N a etapie projektowania są uzgodnienia również prowadzone ja nie wiem 

domyślam się nie wiem, kiedy powolnie było wydane uzgodnienia projektanta winny nastąpić z 

różnymi instalatorami tym także z operatorem istniejącej sieci kanalizacyjnej, czyk wówczas PUWIS 

jasno mówiąc chyba jest podwykonawcą prawda, więc tu nie pasuje mi coś, że nie było wiedzy nie 

było wiadomo przed zatwierdzeniem projektu, czyk twierdzę z dużym stopniem 

prawdopodobieństwa, że poważne niedopatrzenia nastąpiły na etapie projektowania i przez 

inspektora nadzoru niezweryfikowane, inżyniera kontraktu niezweryfikowane proponuje się temu 

przyjrzeć. Chciałem powiedzieć, że budzi moją wątpkwość nie wiem może się mylę, ale tutaj 

mówimy o szczegółach, których przypuszczam większość, że tak powiem nie chwyta tak potocznie 

określając, mam wątpkwość, bo powiedziała Pani, że przy pierwszym przetargu było 11 ofert tak? 

Pani Wanda Jałoszyńska — Bitenc przedstawiciel inżyniera kontraktu — chyba tak, było dużo 

w każdym bądź razie 

Pan Ryszard Brodziński — było dużo z mojej wiedzy wynika, że jeżek oferta po sprawdzeniu a 

rozumiem, że inżynier kontraktu był tym głównym guru prowadzącym całą procedurę przetargową 

powinien się zorientować i zorientował się z tego wynika, że nie wszystkie elementy zostały w 

ofercie skosztorysowane nie wszystkie elementy wygrywającej i najtańszej oferty. W związku z tym 

wydaje się, że podstawy prawne są do tego by takiego oferenta wykluczyć i wsiąść następną w 

drabince dobrze, ale tu jest ten problem, dlaczego to jest dla mnie takie istotne, ponieważ 

powiedziała pani, jeżek dobrze zrozumiałem, że czas nagkł, bo to z PROW-em już może były 

uzgodnienia a przeprowadzenie drugiego przetargu powoduje już gorączkowość postępowania w 

takim zakresie, bo P R O W stawia sobie te, czy fundusze te stawiają bardzo ostre kryteria. I kolejna 

sprawa ja mam duże pretensje do inżyniera kontraktu, bo jeżek inżynier kontraktu prowadzi 

inwestycje to przepraszam, ale nie można powiedzieć, że gminna winna nie można powiedzieć ze 

Pani burmistrz winna, że ta czy obojętnie, która bo to akurat na przełomie było, że nie 

przeprowadziła jednocześnie sprawy inwestycji polegającej na zasileniu energetycznym, bo to 

powinno się już znaleźć na etapie przygotowania inwestycji po to są fachowcy żeby o tym wiedziek. 

I na koniec może wydaje mi się może się mylę przepraszam, ale na podstawie plotek na mojej ukcy 

Witosa, na ukcy Sikorskiego ja mam przepompownie przydomową i też ona jest objęta inwestycją i 

nie wiadomo, kiedy zostanie przyłączona a więc ukca Sikorskiego i Witosa zrobione ja myślałem, że 

to do końca sierpnia ubiegłego roku będzie zrobione teraz została gruntownie przekopana pytam 

pracowników, co wy tutaj robicie rura pękła, tam 20 metrów wykopane rura pękła, tutaj 100 m 

wykopane rura pękła tam dalej znowu rura pękła to ja mam poważne wątpliwości czy materiały 

użyte do wykonania tej inwestycji spełniają wymagane normy albo mogę się posłużyć inną plotką 
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pytam sąsiada, czemu oni tam kopią on tam częściej z nimi rozmawia a mówi wiesz, bo są ujemne 

spadki myśmy w Węgorzynie przeżyk już ujemne spadki na ukcy Runowskiej ujemne spadki to, co 

Pan tutaj pytał czy woda ściek będzie płynęła pod górę prawda, jeżek są ujemne spadki to w jednym 

i drugim przypadku można obciążyć w moim odczuciu inżyniera kontraktu, dlaczego bo nie 

sprawdził atestów materiałów, jakie zostały użyte, albo odbiory robót a mówimy o ujemnych 

spadkach czy sieci grawitacyjnej, czyk musi pochyło to być ułożone tak żeby woda spłynęła te ścieki 

spłynęły, więc n i sprawdził po pierwsze niwele poziomu czy między studzienkami są odpowiednie 

wysokości zawarte, albo też nie sprawdził czy w trakcie wykonywania inwestycji przeprowadzono 

odpowiednie nazwę to czynności technologiczne, bo przecież też jest kwestia zagęszczenia zasypania 

a być może to było tak, że rury ułożono, później wywrotkę ziemi wrzucono i nastąpiło naturalne 

ugięcie, więc uważam, że tutaj zostało poczynione poważne również niedopatrzenie w trakcie 

realizacji tej inwestycji, dziękuje bardzo 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje mieszkańcowi może Pani Bitenc 

Pani Wanda Jałoszyńska — Bitenc przedstawiciel inżyniera kontraktu - ja chciałam tytułem 

wyjaśnienia, jeśk chodzi o drugą ofertę ma Pan rację, że w sytuacji, kiedy pierwsza nie spełnia 

kryteriów wybiera się drugą, przy czym w naszym konkretnym przypadku ta druga oferta 

przekraczała wartość inwestycji przewidzianej w budżecie gminy to było powodem jej odrzucenia 

według mojej pamięci, ale to znaczy się trzeba sięgnąć do uzasadnienia, które jest w dokumentacji 

gminy. Natomiast, jeżek chodzi o dokumentację projektową to miałby Pan rację gdyby obowiązkiem 

inżyniera kontraktu była weryfikacji dokumentacji projektowej zanim ona została złożona do 

uzyskania pozwolenia na budowę inżynier do przeprowadzenia przetargu i do nadzoru już dostał 

gotową, zatwierdzoną z pozwoleniem na budowę dokumentację projektową i jej weryfikacja nie była 

objęta umową na pełnienie funkcji inżyniera kontraktu. Umowa była dwu etapowa polegającą na 

przygotowaniu na podstawie dostarczonej dokumentacji projektowej przetargu i nadzór tu o ile jest 

racją, bo jak Pan mówi na zasadzie plotek mogło być tak mogło być inaczej o pewnych chybieniach 

wiemy dotyczą one przeciw spadków, jeśli dobrze się wyrażam na ukcy, która ulegała 

przeprojektowaniu, czyk na ukcy Podgórnej, ale jakby w ocenie inspektora, bo ten temat był do 

głębnie analizowany mimo istnienia pewnych poziomów przeciw spadków nie przeszkadza to w 

prawidłowej eksploatacji to tylko tak mówię. 3 lata gwarancji od momentu podpisania protokołu 

końcowego prócz tego obowiązują i będziemy je od wykonawcy, jeżek okaże się to zasadne 

egzekwować wszelkie naprawy. Natomiast na sadzie plotek dotyczących zasypek, podsypek inżynier 

przeprowadził bo Pan poruszał również ten temat przeprowadził trzy, bądź cztery wykopy 

kontrolne gdzie inspektor nadzoru nie jest 8 godzin dziennie przy każdej inwestycji to jest prawda za 

budowę odpowiada też kierownik budowy, więc też w sytuacji kiedy miekśmy doniesienia życzkwe 

nazwijmy to w ten sposób właściwy bo inżynier ma też reprezentować interes swojego 

zleceniodawcy czyk gminy dokonał odkrywek próbnych i doniesienia okazały się bezpodstawne 

choć nie ukrywam że winnych miejscach być może mogło się zdarzyć mam nadzieje i intencje że nie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — radny Sadurek proszę 

Pan Radny Sadurek — ja tylko bardzo krótko, o jakości wykonanych waszych prac przez 

wykonawcę świadczy jedna rzecz naprzeciw mojego domu jest studzienka od kanalizacji nie wiem 

skąd tam się wzięła woda podskórna w tej studzience, to znaczy, że instalacja jest nieszczelna, ale że 

ta studzienka jest akurat położona w górze ukcy Podgórnej a studzienka ściekowa, do której ta woda 
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powinna uciekać mieści się tutaj na krzyżówce ukcy Podgórnej, Strzeleckiej i Grunwaldzkiej tu w 

przepompowni żeby z tej studzienki wypompować to znaczy pozbyć się jej wody wpuszczono tam 

pracownika zszedł po drabinie nabierał wodę i wylewak na ukcę, czyk że tak będzie płynęła wobec 

tego za bardami krakowskimi, którzy mówik nie przenoście nam stokcy do Krakowa nie 

podłączajcie nas do tej kanalizacji, bo ja nie będę wiadrami wyciągał ścieków 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radnemu jeszcze mieszkaniec 

Pan Ryszard Brodziński - powiem tak, jeżek kwota to nie do Pani nie do inżyniera kontraktu, bo 

ja rozumiem, że Pani reprezentuje inżyniera kontraktu, jeżek kwota drugiej oferty przekraczała 

kwotę kosztorysową ja myślę, że jest dość powszechną praktyką a służby gminne mogły to uczynić 

przeanalizowanie oferty i zwrócenie się w tym konkretnym przypadku do gminy o zwiększenie 

kwoty i temat jest załatwiony, jeżek chodzi o czas, tylko o czas. Drugi element Pani wybaczy, ale 

gdyby wam zlecono budowę samolotu ja przepraszam, że używam metafory i wy widzicie, że w tym 

samolocie nie ma skrzydeł a zleceniodawca ma lecieć i wam takie coś zlecił to wy wybudujecie i 

nawet nie zwrócicie na to uwagi i do czego to doprowadza nawet nie wiedziałem o tym proszę 

Państwa proszę mnie sprostować, jeżek to nieprawda, ale sieć kanalizacyjna nie tylko ta tłoczna, 

ciśnieniowa, ale również ta grawitacyjna ma dopuszczalną wartość przenikania do wnętrza wody 

podskórnej jakiejś tam prawda, bo to, o czym mówi Pan Radny Sadurek, czym skutkuje gmina 

będzie bez przerwy pompować nie ścieki tylko wodę a na oczyszczalni ścieków nie będzie tego 

wkładu, który utylizuje nieczystości, ponieważ tam będzie woda, ponieważ za bardzo duże 

rozcieńczenie będzie po prostu jest to niesamowicie kosztowne pompować rzekę przez 

oczyszczalnie to się w rzadcy układzie się nie sprawdzi, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę przedstawiciel E K O - W A R K 

Pan Jarosław Karłowski P.P.U. „EKO- WARK" - przedstawiciel wykonawcy E K O - W A R K , bo 

teraz ogrom ... spłynęło i słusznie proszę może spróbuję coś wytłumaczyć przetarg był ogłoszony 

na 10,5 km sieci w bardzo krótkim okresie, bo właściwie roboty się zaczęły 15 lutego i do 15 

września miały się zakończyć wychodzi to miesięczna produkcja na poziomie 1,5 km, żeby te 1,5 km 

wybudować sieci to musiała być odpowiednia ilość brygad tutaj. Teren jest trudny, bo to jest miasto, 

w którym są różne rzeczy występowały pod zmienia, które nas zaskoczyły i projektanta również 

część była niezinwentaryzowana np. coś okazywało się, że było zaprojektowane w oczach 

projektantach dobrze np. ukca Strzelecka, gdzie po wytyczeniu przez geodetę, geodeta się tłumaczył 

w ten sposób, że on otrzymał wtórniki, czyk mapy do projektowania od zamawiającego, czyk gminy 

po wytyczeniu okazał się, że sieć przebiegała tam gdzie są słupy energetyczne gdzie jest sieć 

teletechniczna i był problem trzeba było przeprojcktowywać. Wszyscy my, jako doświadczony 

wykonawca, że tak powiem wydawało nam się, że dążymy do tego żeby inwestycję skończyć w 

tenriinie żeby po prostu ją mogła gmina rozkczyć i otrzymać dofinansowanie, więc wypracowakśmy 

pewną metodę współpracy z projektantem te sprawy jakby załatwiakśmy było bardzo dużo zmian 

było bardzo dużo kolizji, jeśk te brygady działały w innym różnych miejscach później się okazywało, 

że efekt były na odbiór, jaki był. Dokonakśmy komisyjnego przeglądu wszystkich wybudowanych 

sieci w okresie 14 marca do 22 marca było 6 takich przeglądów i wtedy komisyjnie stwierdzikśmy, że 

rzeczywiście są miejsca gdzie napływa woda, gdzie ona płynie komisja zaleciał zrobienie inspekcji 

monitorowania, zrobikśmy inspekcję monitorowania niestety miejsc wadkwych okazało się bardzo 

dużo, dzisiaj jest ich jeszcze na poziomie około 1,5 km, które że tak powiem musimy przełożyć 
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żeby zapewnić szczelność żeby nie występowało coś takiego, że właśnie woda deszczowa czy woda 

gruntowa będzie się dostawała do instalacji jakby to spowoduje dodatkowe koszty na oczyszczalni 

ścieków i pragniemy przerosić. M y wiemy my również jesteśmy zmęczeni już tym długim działaniem 

mamy plan, że do końca kpca to wszystko usuniemy, wzmacniamy się w zakresie usunięcia usterek i 

mam nadzieje, że to się zakończy rzeczywiście są miejsca, że jest uszczelka wywinięta w killai 

miejscach zdarzyło się, że była niestety pęknięta rura i są też syfony, czyk tzw. miejsca, w których 

cały czas stałby ściek w rurze jest to efekt różnych przyczyn błędów wykonawcy oczywiście, ale też 

trudnego terenu i mnóstwa kolizji, które występowały. N a samym początku, gdy weszkśmy wiosną w 

ukcę Drawską okazało się, że sieć, która wytyczona została szopka z drewnem coś innego 

wszystkiego nie wolno rozbierać trzeba było to jakoś omijać projektant nie popełnił błędu, bo 

szopki są obiektami tymczasowymi nie są na mapach, ale sieć wszystkich interesował tylko efekt i 

termin, dobra zrobimy tak żeby to grało Strzelecka następna kolizja, Podgórna poszkśmy metr 

głębiej nie wiem czy to był właśnie dobry ruch poszkśmy metr głębiej a dzisiaj się okazuje, że tam 

mamy najwięcej usterek właśnie najwięcej usterek, bo było w najbardziej trudny miejscu siei były 

projektowane na posesjach prywatnych zostały wyrzucone z dróg żeby na posesjach prywatnych 

nawet pod schodami budowakśmy tą sieć kanakzacyjną, bo było takie miejsce przecież nie będziemy 

rozpierać schodów. Starakśmy się z tego wszystkiego wyjść i chcemy tą kanalizację, że tak powiem 

wszystkie usterki naprawić i w terminie do końca kpca przekazać prawdziwą, sprawną, prawidłowo 

wybudowaną kanalizację. Sieć wodociągowa funkcjonuje od lutego wszystko zostało przełączone na 

sieci wodociągowej było cos zaprojektowane okazało się, że kilka domostw nie kilka domostw a 

kilkanaście domostw nie było przewidziane podłączenie nie wiem, dlaczego uzgodnikśmy 

podłączamy, podłączamy ludzie mają, bo to nie jest tak, bo wybudowakśmy nową sieć starą trzeba 

było wyłączyć jak wyłączykśmy starą to ktoś by nie maił wody. Proszę, że tak powiem dotrzeć tą 

wolę, że tak powiem wolę dobrego załatwienia tematu i przepraszam jeszcze raz za to, że to tak 

długo trwa, my też zakładakśmy inaczej i chciałbym jeszcze zaznaczyć jeszcze jedną rzecz my 

wnioskowakśmy o dłuższy terrnin przesunięcia nie było to możkwe do przyjęcia z uwagi na 

instytucję dofinansowującą, ale sytuacja była rozbudowana Zieloną nie wiadomo było w ogóle 

właściwie miekśmy bardzo duże wątpkwości czy robić polbruki czy czekać na Enea podjękśmy 

decyzję, że czekamy na Enea ja nie wiedziałem, że Enea ma taki duży zakres robót do zrobienia, nie 

wiedziałem, bo tam całkowicie nowa sieć była budowana nie tylko do pompowni, ale całkowicie 

nowa sieć z jednej strony drogi, iż drugiej strony drogi dobrze, że tej drogi nie budowakśmy, bo 

dzisiaj nie wiem, kto za to by odpowiadał, bo Enea na pewno się nie poczuwała i tak by było byle ja 

a tak będzie ta droga w naprawdę w dobrym efekcie, dziękuje Pan mówił o wodzie czy kanalizacji 

Pan Jan Mikulski mieszkaniec Węgorzyna — o kanakzacji i w ogóle u mnie tak jest powdwórko 

zniszczone rozkopane kamienie leżą pod ścianami ten tłuczeń, co położyk to .. . 

Pan Jarosław Karłowski P.P.U. „EKO- WARK" w którym to miejscu? 

Pan Jan Mikulski mieszkaniec Węgorzyna - Drawska 21, miało być do 3 maja tamtego roku 

roku 

Pan Jarosław Karłowski P.P.U. „EKO- WARK"- dobrze muszę to sprawdzić 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje bardzo 
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Pan Jarosław Karłowski P.P .U. „EKO- WARK"- Drawska b y k w I etapie, I rzucie robiona 

rzeczywiście 

Pan Jan Mikulski mieszkaniec Węgorzyna — na 3 maja miek mi to zrobić miek ten polbruk 

położyć sportem, ale tamtego roku 

Przewodniczący Rady Miejskiej - o E K O - W A R K - u miałem do tej pory dobra opinię, bo kilka 

lat temu była robiona inwestycja na Wiewiecku u mnie i ta firma garażowała u mnie i robikśmy ta 

inwestycje wodociąg w Wiewiecku i teraz wpadka różnie można to zwakć i na podwykonawcę, na 

trudny teren, ale szkoda, że to się tak wszystko popsuło a mieszkańcy słyszą Pan odbiera Pan te cięgi 

a my, jako radni tym bardziej a niektórzy na swoim podwórko to przeżywak nie wiem jak Pani 

Burmistrz się ustosunkuje nie wiem czy Pani będzie coś chciała mówić, bo cały czas wiem, że musi z 

wami koordynować te działania sprawdzać chodzi po budowie nie jest to zadaniem jest, bo jeżek 

inspektor nadzoru podpisuje dokument, że wszystko jest sprawne a ten przegląd kamerownie 

wykazał tyle usterek to inspektor nadzoru to dobrze, że go tu nie ma, bo powinien się wstydzić nie 

Pan tylko ci ludzie, co robik, bo pan za firmę odpowiada i szkoda, że E K O - W A R K trochę stracił 

na renomie, jeszcze Pan mieszkaniec 

Pan Ryszard Brodziński — ja rozumiem Pana zastrzeżenia, co do trudności Węgorzyna, bo sieci 

przedwojenne gazowe, w ogóle teren Węgorzyna jest trudnym terenem, ale nie chcę też już kopać 

was powiem tylko tyle, że u mnie to jest pole moja dzielnica jest po prostu na dawnym polu rolnym 

tam nie ma żadnych sieci i błędy też przeogromne, ale na tej podstawie chcę stwierdzić ja naprawdę 

do Pani personalnie tego nie odnoszę uważam, jeżek Pani się powołuje na szefa bardzo 

doświadczonego człowieka Pana inżyniera Granopsa to ja się dzisiaj cieszę się, że w 2002 roku 

przepraszam za potoczność słowa znowu wygonikśmy tą firmę bo była już jedna umowa obiecała, 

że wróciła i jest to ewidentna wina nadzoru inwestorskiego, bo ponieważ powiedziała Pani, że jeżek 

inspektor nadzoru podpisuje się, że sieć została wykonana w sposób właściwy to tutaj nawet 

Burmistrz nic do gadania nie ma, bo odpowiada nie przed przed Bogiem i ojczyzną, ale przed 

prawem za właściwość swoich podpisów, podpisał się, pod czym co jest nieprawdziwe z tego wynika 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje temat tak ważny musiał się znaleźć na pubkcznym 

rozgrzeszeniu, bo my niedługo do tematu powrócimy i Pani Burmistrz wróci do nas radni potrzeba 

dołożyć i teraz N e wiemy 5.000, 500.000, 1.000.000 i z tego zwiększenia zakresu robót, co 

przedstawiciel E K O — W A R K - u tam dochodzą różne głosy a są różne i na dzisiaj się radni 

zastanawiają damy nie damy i to się skończy, bo inwestycja w pewnym momencie przecież skończcie 

państwo i jest kolejny temat a my usiądziemy i pochylimy się nad temat, co zrobić dać te pieniądze 

dla Pani Burmistrz żeby wydała czy nie dać i teraz jest temat, czy Pani chce zabrać jeszcze głos 

Pani Burmistrz — tak mam kilka pytań do wykonawcy czy zostały już dokonane wszystkie zadość 

uczynienia wszystkim mieszkańcom, o które się zwracak, które myśmy zgłaszak, bo do nas 

mieszkańcy takie wnioski składak, co z budynkiem na ukcy Podgórnej 18 jest to Państwo Ociepa 

przy tym budynku ja naprawdę nie wiem, bo nie liczyłam tego od początku, ale około 10 raz jest już 

kopane w tym samym miejscu na takiej głębokości, że całe fundamenty są odkryte czy inspektor 

nadzoru zabezpieczał odpowiednio ten obiekt przed nie wiem przed katastrofą budowlaną, czy jest 

to tematem rozważań, ustaleń i sprawdzenia kispektora i chyba ostatnie pytanie do firmy która 

wygrała przetarg do wykonawcy, który jest stroną w tej całej inwestycji, jaką ma pan gwarancję, że 

usterki, które wykazał monitoring sieci kamerownie, że te usterki poprawiane przez te same osoby 
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przez tego samego podwykonawcę będzie skutecznie usumęte i nie powtórzy się to znowu, czy 

może po poprawkach po usuwaniu tych usterek kolejne kamerownie wykaże to samo i tak do skutku 

potrwa to może jaszcze 3 lata, jaką ma pan gwarancję tym, że epika podwykonawcy wykona to tym 

razem rzetelnie i zgodnie ze sztuką 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani Burmistrz jeszcze doszło pytanie do pana z 

E K O - W A R K - u 

Pan Jarosław Karłowski P.P.U. „EKO- WARK" - zadość uczynienie mieszkańców rzeczywiście 

jest 11 bodajże pism, które do nas wpłynęły z mieszkańcami na tym etapie myślę, że musze to 

powiedzieć jeszcze większość nie jest załatwiona, bo jesteśmy skoncentrowani bardziej na usunięciu 

usterek zapewniam, że do końca kpca wszystkie usterki zostaną usunięte, bo to jest naszym 

obowiązkiem inaczej nam się nie uda dokończyć wszystkiego, oczywiście reagujemy tam gdzie 

sprawy są pilne i że tak powiem gardłowe a w tych pozostałych przypadkach gdzie trzeba 

wyregulować studzienki, uzupełnić tłuczeń, poprawić polbruk to zrobimy do końca kpca. W zakresie 

napraw usunięcia usterek, ponieważ sprawy tak daleko zaszły i dzisiaj wyglądają tak jak wyglądają to 

my już rozmawiakśmy na ten temat nie ma innej możkwości jak musimy to ponownie to 

skamerować i pokazać, że te sieci są już dobrze wykonane to Państwu przekażemy tutaj może 

jeszcze na odpowiednie powiem tak stało się źle, że kierownik, który bezpośrednio, że tak powiem 

najbardziej pracował z ludźmi i dopilnowywał ich w zeszłym roku złamał nogę już też wrócił i on 

też będzie uczestniczył w tych poprawkach i myślę, że to już będzie dobrze zrobione 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, jeszcze radna Pietrusz 

Pani Rada Pietrusz — przysłuchuję się dosyć ciężkiemu tematowi i wiadomo, że on od początku 

będzie ciężki tematem jak się zaczęła inwestycja, ale ja mam pytanie Panowie mam nadzieje ze 

dotrzymacie terminu do końca kpca my chcemy zrobić huczny odbiór w obecności Panów, radnych, 

ale mam jeszcze jedno pytanie, kiedy ruszy kanaliza to gdzie te ścieki będą odprowadzone jak 

Łąkowa nie przyjmie tych ścieków na oczyszczalnię takie są, bo takie są obawy, jak długo, dlatego 

pytam, po co ta inwestycja to jest ciężka inwestycja tu jest wiele problemów my się w szczegółach na 

tym nie znamy, ale obiecujemy Państwu, że jako Radni mamy specjalne komisje do tego my to 

rozkczymy skrupulatnie przy pomocy jakiś ekspertów, bo na pewno tak dobrze się na tym nie 

znamy, bo to i w czasie trwa nie wiem jak są umowy podpisane to nie temat na dzisiejsze rozważanie 

to jest zasadnicze pytanie cóż nam z tej inwestycji jak ona nie pójdzie do oczyszczalni ścieków? 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje to jest konkretne pytanie o tą przepompownię może 

Pan z E K O - W A R K -u? 

Pan Jarosław Karłowski P.P.U. „EKO- WARK" - tak bo ja chciałem tylko powiedzieć tyle, że tak 

powiem my swoje grzechy na karku na pewno i z a Panią Burmistrz rozmawiakśmy o tym temacie 

my ciągle o tym chcemy rozmawiać żeby ten problem rozwiązać i zgłaszakśmy swoją gotowość w 

zakresie przepompowni że możemy to w jakiś sposób dogadać i porozmawiać i czekamy na to 

spotkanie żeby te wszystkie inne kwestie rozstrzygnąć, zgłaszałem gotowość że w ramach jakiejś 

rekompensaty za te właśnie i ten długi czas możemy to uczynić i tą przepompownię zmodernizować 

Pani Radna Pietrusz — my atrapy nie chcemy w postaci 

Przewodniczący Rady Miejskiej — jeżek dobrze zrozumiekście radni to jest deklaracja 
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Pani Radna Pietrusz — tak to zrozumiałam ale nie wiem Pani Burmistrz 

Pan Jarosław Karłowski P.P.U. „EKO- WARK" - tak 

Przewodniczący Rady Miejskiej - bo to nie jest 5 zł 

Pan Jarosław Karłowski P.P.U. „EKO- WARK" - tak jest 

Pani Burmistrz — czyk mam rozmieć, że oferta za 0 zł? 

Pan Jarosław Karłowski P.P.U. „EKO- WARK"- dobrze, ale to w ramach rekompensaty 

Przewodniczący Rady Miejskiej — to za utrudnienia 

Pan Jarosław Karłowski P.P.U. „EKO- WARK" - tak 

Pani Radna Pietrusz - jeżek to będzie dodatkowo kosztowało 100 tys. to Pan to zrobi w ramach 

zadość uczynienia 

Pani Burmistrz — za 100 tys. nie mogę nawet zlecić, bo to jest, dla mnie jest ważna kwota oferty 

Pani Radna Pietrusz — ale ja tylko pytam, bo Pan złożył deklarację na pewno w rozmowach 

Państwo się dogadacie 

Pani Burmistrz — to ja czekam na ofertę 

Pan Jarosław Karłowski P.P.U. „EKO- WARK" ale moment 

Prz ewo dnicz ący Rady Miejskiej — proszę dokończyć to jest ważny temat 

Pan Jarosław Karłowski P.P.U. „EKO- WARK" - ja rozumiem byłem w ubiegłym tygodniu u 

Pani Burmistrz i ja rozumiem, że my się umawiakśmy, że siadamy do stołu i rozmawiamy o tych 

wszystkich problemach do końca przedstawikśmy harmonogramów w ubiegłym tygodniu, 

zakończenia usunięcia usterek z pokazaniem graficznym, w których miejscach są te problemy tego 

jest bardzo dużo, ale to jest bardzo ważna informacja, w których miejscach będziemy jeszcze kopać, 

bo nie ma innej metody żeby to naprawić pokazaliśmy, w których miejscach i ponownie zrobimy na 

własny koszt a to nic są małe pieniądze trzeba będzie zrobić kamerownie ponownie i przekazać 

inżynierowi i zamawiającemu potwierdzające prawidłowe wykonanie, dziękuje bardzo myślę, że w 

tym momencie powinniśmy ta dyskusję zamknąć 

Pani Burmistrz — dom na Podgórnej nie ostałam 

Pan Jarosław Karłowski P.P.U. „EKO- WARK".- dom na Podgórnej - to my musimy jechać na 

miejsce i zobaczyć 

Pani Burmistrz — bardzo mnie interesuje opinia inspektora nadzoru czy ten dom nie jest zagrożony 

jego bytność, bo wykonawcę będę ścigała przez cały okres gwarancji, jeśk coś się stanie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dobrze jeszcze Pan Kierownik 
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Pan Jan Kosiński Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Remontów — jeżeli Pan 

Przewodniczący pozwoli 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę 

Pan Jan Kosiński Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Remontów — wracając do 
przepompowni w ulicy Łąkowej chciałbym Państwa poinformować, że robikśmy wstępną wycenę tej 
przepompowni z Wodociągami Zachodniopomorskimi i w grę wchodzi kwota tak mniej więcej 50 — 
60 tys. złotych tyle trzeba by było włożyć żeby tą przepompownie doprowadzić do stanu żeby 
przyjmowała tą ilość ścieków, jaka będzie w tej chwik pompowania do oczyszczalni ścieków. I 
drugie pytanie do Pana Karłowskiego mam takie czy wykonano na czas wykonywania tych robót na 
Podgórnej 18 jaką kolwiek dokumentację, która ma w odpowiedni sposób zabezpieczyć wykopy 
przy fundamencie na Podgórnej 18, czy to robiono tak a hop wykonano i patrzono co się dzieje tam 
jest bardzo duży ruch kłowy obciążenia samochodami ciężarowymi i dlatego pytam czy dokonano 
odpowiednią dokumentację czy założono tutaj już mówiliśmy z przedstawicielami P U W i S - u 
dodatkowy dziennik budowy dotyczący wykonywania tych robót które są w tej chwik realizowane w 
ramach usuwania wad i usterek, bo mamy w tej chwik dwa dzienniki zakończone w tej chwik roboty 
budowlane są dalej i wniosek mój jest taki żeby alziennik trzeci był założony i żebyśmy robik tam 
odpowiednie wpisy .. . 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę Pan 

Pan Jarosław Karłowski P.P.U. „EKO- WARK" - chciałbym sprostować, że roboty nie są 
robione tylko usterki są usuwane tej chwili, tego dodatkowego dziennik budowy na dzień dzisiejszy 
nie założykśmy, jeżek jest taka konieczność to założymy, bo nie prowadzimy a na Podgórnej to 
byłem w zeszłym tygodniu z panem inspektorem tam i korzystamy tam z typowych szalunków 
systemowych tylko tam jest taki problem, że tam jest bardzo dużo nasadzeń jest też uzbrojenie w gaz 
i wodę wiadomo, że tego tak do końca nie jest możkwe zrobienie szalunku musimy podjechać na tą 
okokczność 

Pan Jan Kosiński Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Remontów —mój wniosek 
jest taki żeby się przyjrzeć dokładnie czy trzeba opracowywać coś dodatkowo czy w postaci wizji 
lokalnej jak to wygląda w terenie sporządzić protokół, z którego będzie wynikało, które roboty 
trzeba zabezpieczać w odpowiedni sposób czy to, co wykonujecie wystarczy zabezpieczyć budynek 
całkowicie przed nie daj boże jakimś wypadkiem 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje to są już tematy takie bardziej techniczne myślę, że 

Burmistrz wyśle Pana tam i będziesz Pan pilnował tych prac 

Pani Burmistrz — jeśk można to jeszcze tylko jedno zdanie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę 

Pani Burmistrz — widząc jak jest wykonywana praca w terenie ja naprawdę zastanawiam się 
poważnie nad tym żeby porobić odkrywki w miejscach, których jestem na 99% pewna, że jest źle 
dalej robione gdzie na przykład jest brak podsypki gdzie później jest mowa, że pod rurą jest tłuczeń 
to w ogóle nie powinno mieć miejsca, bo powinien być piasek gdzie zakopywane były rury i 
zasypywane gruzem i naprawdę poważnie się zastanawiam czy przy ostatecznym już odbiorze czy 
nie zrobić odkrywek 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje to jest temat myślę, ze w tym punkcie zakończę 
informacje inżyniera kontraktu dotycząca realizacji inwestycji. 
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IV 
Przewodniczący Rady Miejskiej - w tej chwili po tej długiej dyskusji przy przyjęciu kiformacji 
przez radnych, dziękuje przedstawicielom inżyniera kontraktu, wykonawcą. Przejdziemy do realizacji 
porządku naszych obrad, państwu dziękuje 

Pani Radna Pietrusz -do zobaczenia ostatniego kpca Panie Przewodniczący 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ostatniego kpca chciałoby się, dziękuje proskny Panią 
Burmistrz o złożenie informacji z działalności między sesjami 

Pani Burmistrz - w telegraficznym skrócie mamy prezentację również fotograficzną 1 maja odbył 
się turniej tenisa ziemnego na obiekcie Orlik, 3 maja odbył się turniej jeszcze wracając do 1 odbył się 
turniej piłki nożnej o puchar Burmistrza mecz był rozgrywany między drużyną kobiet „Błękitni" 
Stargard Szczeciński a „Trampkarze" L K S Sparty Węgorzyno. 3 maja odbył się turniej Sprintbalł na 
obiekcie naszego Orlika. 11 jak Państwo widzą odbyło się Święto Przedszkolaka jest to impreza 
regionalna, ponieważ przedstawiciele czy przedszkola nie tylko z naszego powiatu zjeżdżają do 
naszej hak goszczą ich przedstawiciele przedszkola naszego pubkcznego pod ich egidą jest 
organizowany cała zabawa, obchody święta szkoły 12 maja w sobotę szkoły odrabiały dzień wolny 
od szkoły majowy. W szkole Podstawowej w Węgorzynie odbyło się święto szkoły pod hasłem „Żyj 
z pasją", w Szkole Podstawowej w Runowie Pomorskim był festyn pn. „Trzymaj formę" gdzie każdy 
odział, każda klasa przygotowywała posiłki, posiłki miały być zdrowotne, promujące zdrowy styl 
życia, zdrowe odżywianie. W Łobzie odbyły się i również nasi przedstawiciele naszej gminy brak w 
tym udział odbył się V I I ogólnopolski festiwal piosenki o zdrowie to był festiwal powiatowy 
chciałabym tutaj pochwakć, że z Grniny Węgorzyno w kategoiii przedszkole zajękśmy I i III miejsce, 
w kategorii szkół podstawowych, Szkoła Podstawowa z Runowa II miejsce uczniowie tych 
placówek, w kategorii Gimnazjum I miejsce zespół uczniów z naszego właśnie Gimnazjum i tutaj 
możemy widzieć przedstawiciek przedszkolaczków I i l l l i zespół z Gimnazjum, Dzień Matki to były 
ostatnie dni tamtego tygodnia od 24 do 26 odbywały się i w punktach przedszkolnych i w 
sołectwach i w szkołach, więc tam gdzie mogkśmy tam również starakśmy się być wspólnie tutaj 
akurat mamy zdjęcia z Mieszewa i to, co Państwo nie mogło obejrzeć w telegraficznym skrócie 
postaram się przedstawić 27 kwiecień tuż po sesji w P R O W — ie nastąpiło podpisanie umów na 
świetkce kontenerowe w Miejscowości Winniki i Gardno odbył się również przetarg na dostawcę 
energk elektrycznej wygrała firma Energa i P G E cena za kilowat spadnie ja mówię tutaj o 
wartościach netto z 0,31 zł do 0,26 zł — 0,27 zł. Podpisaną mamy również umowę z Wydziałem 
Rolnictwa i Rybactwa w Zachodniopomorskim Urzędzie Marszałkowskim dofinansowanie opiewa 
na kwotę 143.000, 00 jest to dofinansowanie do remontu drogi do Sukc obręb Przytoń. 15 maja 
odbyła się wizja w terenie na terenie gminy naszej w celu zweryfikowania przebiegu światłowodów, 
ponieważ już realizujemy tą inwestycję, 10 maja brałam udział w apelu z okazji Dnia strażaka w PSP 
w Łobzie. Mamy już podpisane umowy z ministerstwem pracy i poktyld społecznej na remonty 
lokak komunalnych dofinansowanie nam zmniejszono jest to ostatecznie kwota 80 tys. mamy 
podpisane umowy z Urzędem Pracy na prace interwencyjne mamy przyjętych 3 pracowników. 
Odbyło się również w między czasie badanie natężenia ruchu na przejeździe kolejowym Cieszynie w 
celu poprawienia bezpieczeństwa przejazdu. 22 miało miejsce w Punkach koło Nowogardu sesja 
Celowego Związku gmin R — X X I , 23 w urzędzie w sak konferencyjnej odbyło się spotkanie z 
mieszkańcami ukcy Mickiewicza dotyczące podziału nieruchomości, która bezpośrednio przylega do 
działek tych osób. 24-25 to trans graniczny konwent burmistrzów, w którym również brałam udział 
i z takich innych działań, które należą do moich obowiązków, które z przyjemnością wykonuje to 
odwiedziny jubilatów, którzy ukończyk 90 rok życia. Odbyły się również spotkania z dyrektorami 
placówek oświatowych dotyczące zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych i jeszcze powiem, że mamy 
już pisemną deklarację od Towarzystwa Przyjaciół Dzieci, że obejmują czy będą prowadzik od 
września punkty przedszkolne w Sielsku i Mieszewie i myślę, że to chyba wszystko chyba, że i 
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jeszcze sprawy sądowe, jakie miały miejsce Wodociągi Zachodniopomorskie złożyły apelacje od 
wyroku sadu rejonowego, który z 4 hydroforni przydzielał gminie, wyrok mówił, że właścicielem jest 
gmina dwóch hydroforni z tych czterech, ale wodociągi złożyły apelację, odbyła się sprawa Pana 
Spryngacza z Gardna o zasiedzenie wyrok mówi, że nie przysługuje to prawo i gminie należy wydać 
nieruchomość i sprawa Państwa Bielawskich Lesięcin o stwierdzenie nabycia spadku gmina wystąpiła 
w toku procesu znalazł się spadkobierca i odbyła się również sprawa w sprawie Państwa Parsza w 
odniesieniu do współwłasności sąd wyznaczył wizję na 23 kpiec tego roku 
(wyświetlona prezentacja zdjęć stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) 
Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani Burmistrz za informację, czy rani maja jakieś 
dopytania 

Pani Radna Pietrusz — szybkie pytanie Energa podpisała umowę na ile? 

Pani Burmistrz — do końca następnego roku 

Pani Radna Pietrusz — czyk na 2 lata? 

Pani Burmistrz — to jest 17 miesięcy 

Pani Radna Pietrusz — dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje kończymy blok informacji przechodzimy do punktu 
podjecie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2012, projekt uchwały na 
druku nr 4, proszę o stanowisko komisji 

Pan Jan Szymko Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej — w kwestk formalnej to 
tylko chciałem przypomnieć, że dzisiejsza sesja jest 31 maja a nie tak jak tutaj jest w tej opimi, co 
radni otrzymak 30, jeśk chodzi o projekt uchwały na druku nr 4 komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje czy są pytania do projektu tej uchwały nie widzę 
przechodzimy do głosowania, projekt uchwały na druku nr 4. Uchwała Rady Miejskiej z dnia 31 
maja 2012 roku w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2012, kto jest za podjęciem 
uchwały w brzmieniu jak na druku nr 4? 
N a ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 14 radnych g ł o s o w a ł o : 
Za-14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XVI/159/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 31 maja 2012 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2012 
(uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do projektu uchwały nr XXIV/204/2008 z dnia 
27 listopada 2008 w sprawie zmieniająca uchwałę N r XXIV/240/2008 Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 27 kstopada 2008 r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 
podatkowych, uchwała na druku nr 5, proszę o stanowisko komisji 
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Pan Jan Szymko Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt 
uchwały na druku nr 5 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania do tego projektu uchwały nie widzę. Uchwała 
Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 31 maja w sprawie zmieniająca uchwałę nr tak jak czytałem 
poprzednio, projekt uchwały na druku nr 5, kto jest za? 
Na ogólną l iczbę obecnych na sah obrad 14 radnych głosowało: 
Za-14 

Uchwała Nr XVI/i60/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 31 maja 2012 roku 

zmieniająca uchwałę Nr XXIV/240/2008 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 listopada 

2008 r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych 

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich 

pobierania, to jest projekt uchwały na druku nr 6 proszę o stanowisko komisji 

Pan Jan Szymko Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt 
uchwały na druku nr 6 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicz ący Rady Miejskiej - dobrze czy są dopytania do projektu uchwały? nie widzę 
przystępujemy do głosowania, kto jest przyjęciem uchwały jak przeczytałem wcześniej, projektu 
uchwały na druku nr 6 
Na ogólną hczbę obecnych na sah obrad 14 radnych głosowało: 
Za-14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XVI/161/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 31 maja 2012 roku 

w sprawie zmiany uchwały dotyczącej s z c z e g ó ł o w y c h warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze oraz s z c z e g ó ł o w y c h warunków częśc iowego lub 
całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania 

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

Przewo dnicz ący Rady Miejskiej - przechodzimy do projektu uchwały Rady Miejskiej w 
Węgorzynie z dnia 31 maja 2012 roku w sprawie skargi dotyczącej działań Burmistrz Węgorzyna 
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radni otrzymali treść skargi, wszelkie dokumenty jakie były przedstawione na komisji tą skargą 
zajmowała się Komisj i Rewizyjna i projekt uchwały brzmi w dalszej części na podstawie paragrafów 
Radna Miejska w Węgorzynie uchwala co następuje: §1 Po rozpatrzeniu skargi na działania 
Burmistrza Węgorzyna złożonej przez Panią Marię Osiecką i po zapoznaniu się ze stanowiskiem 
Pani Moniki Kuźmińskiej Burmistrza Węgorzyna uznaje skargę za nieuzasadnioną z przyczyn 
określonych w uzasadnieniu, stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały. § 2. Zobowiązuje się 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Węgorzynie do powiadomienia skarżącego o sposobie 
załatwienia skargi, poprzez przesłanie kopk mniejszej uchwały wraz z załącznikiem. 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Tak jest projekt uchwały proszę o stanowisko 
Komisji, 

Pan Jan Szymko Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej komisje projekt 
uchwały and druku nr 7 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — czy są jeszcze jakieś pytania? Proszę radna Barbara Górniak 

Pani Radna Górniak — wnioskuje o wycofanie uchwały i ponowne jest rozpatrzenie ze względu na 
to że nie wszystkie elementy zostały według mnie wyjaśnione niech Państwo zwrócą uwagę na fakt 
skarżącej, ponieważ według moich ustaleń Urząd Miejski wydzierżawił tą samą ziemię kilku osobą i 
to jest pismo Pani Marii Osieckiej — Polkowskiej gdzie proszę zwrócić uwagę dzierżawa przez Pana 
Józefa Drozdowskiego mówi się o aneksie i też mówi się że bark szkiców wskazującego która część 
działki jest przedmiotem dzierżawy te szkice również nie były przy umowach dzierżawy Polkowskiej 
obecnie Pani Marii Osieckiej Pan Drozdowski jak gdyby z mocy karty nauczyciela jak się 
dowiedziałam się dzierżawił jakoś tam, bo nie wiem jak to było natomiast nie została mi 
przedstawiona do wglądu umowa dzierżawy ta pierwsza umowa dzierżawy Pana Drozdowskiego 
byłam na komisji tylko mówi się o załączniku, więc prosiłabym o ponowne jak gdyby rozpatrzenie 
tej sprawy do końca 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje czy są inne wnioski? wniosek najdalej idący jest Pani 
Radnej o oddalenie projektu uchwały będę pytał, kto jest za przyjęciem tego wniosku Pani radnej, 
jeżeli wniosek nie przejdzie będziemy głosować uchwały, Pani Burmistrz proszę 

Pani Burmistrz — ja bym chciała, jeśk można po komisji dzierżawca doniósł oryginał umowy 
dzierżawy z 2002 roku zawarta 8 styczeń 2002 zawarta umowa dzierżawy nr 24 zawarta pomiędzy 
Gminą Węgorzyno w knieniu której działa Zarząd miasta i gminy Węgorzyno reprezentowany przez 
Grażynę Karpowicz Przewodniczącego Zarządu Miasta i Gminy, Andrzeja Popiołka Zastępca 
Przewodniczącego Zarządu zwany w treści umowy wydzierżawiającym a Panem Józefem 
Drozdowskim zwanym w treści umowy dzierżawcą w obrębie Sielsko część działki 295 o pow.0,25 
ha 

(kserokopia umowy stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — Pani Burmistrz proszę puścić to między radnych 

Pani Burmistrz — nie wiem czy bez zasłonięcia adresu mogę z daleka pokazać 

Pani Radna Górniak - przeprasza, czy zostało to gdzieś odnotowane w dzienniku korespondencji 
w chwik gdy bykśmy na komisjach tej umowy nie było 

Przewodniczący Rady Miejskiej — Pani Burmistrz pokarz Pani Radnej 
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Pani Burmistrz — ja przecież mówię, że po komisji dzierżawca dostarczył oryginał dokumentacji, 
ponieważ po łatach dokumenty z dzierżawy idą do archiwum, dlatego nie miekśmy na komisji 
dzierżawca oryginał dostarczył, ale na komisjach była mówiona, że taka umowa jest, bo w 
dokumentach była taka informacja, że umowa jest 

Pani Radna Górniak — i mówiono o tym, że z karty nauczyciela tą ... 

Pani Burmistrz — jeszcze wcześniej 

Pan Radny Szymko — to, że z karty to Pan Radny Sadurek mówił 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dobrze jak są skargi to strony są dwie jest wniosek Pani radnej 
o oddalenie projektu uchwały, kto jest za oddaleniem uchwały 
Na ogólną l iczbę obecnych na sah obrad za wnioskiem Radnej Górniak 14 radnych 
głosowało: 
Z a - 3 
Przeciw - 11 
Wstrzymało s ię — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - w związku z tym, że wniosek nie przeszedł przechodzimy do 
głosowania projektu uchwały w brzmieniu tak jak przeczytałem tylko dopowiem, że skargę uznaje 
się za nieuzasadnioną tak jak w treści uchwały, jaką mają radni przed sobą, kto jest za podjęciem 
uchwały w brzmieniu jak na druku nr 7? 
Na ogólną l iczbę obecnych na sah obrad 14 radnych g ł o s o w a ł o : 
Z a - 3 
Przeciw - 1 
Wstrzymało się — 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej 

Uchwała Nr XVI/162/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 31 maja 2012 roku 

w sprawie skargi dotyczącej działań Burmistrz Węgorzyna 
(uchwała stanowi załącznik nr 9 do mniejszego protokołu) 

V 
Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do punktu odpowiedzi na wnioski i zapytania 
radnych oraz na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, proszę 

Pani Radna Sławska — jedno króciutkie pytanie Pani Burmistrz prosiła mnie Pani sołtys z 
Kraśnika, bo musiała wyjść chodzi o studnie w Kraśniku, że zaczęto remont i ten remont jest 
niezakończony i zostały tam w jakimś stanie rozpoczętym po prostu żeby Pani Burmistrz może by 
tam zainterweniowała jak to wygląda, co dalej z tą studnią 

Pani Burmistrz — którą studnią? 

Pani Radna Sławska — tą na wsi w Kraśniku, pompa 

Pani Burmistrz — pompa? 

Pani Burmistrz — z której mieszkańcy biorą czyk własność leżąca na prywatnej 
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Pani Radna Kamińska — nie, pompa 

Pani Radna Sławska — zaczęta i zostawiona, niedokończona 

Przewodniczący Rady Miejskiej — Pani Burmistrz proszę o udzielenie odpowiedzi 

Pani Burmistrz — część pytań była skierowanych do Pana Starosty 

Przewodniczący Rady Miejskiej — to proszę Pana Starostę 

Pan Ryszard Brodziński Starosta Powiatu Lobeskiego — 
1. Pani Pietrusz pyta o ukcę Kościuszki ja powiem tak najpierw ogólnie mam takie bardzo 

sceptyczne podejście do reakzacji takich inwestycji w ten sposób posłużę się tu przykładem 
ukcy Runowskiej ukca Runowska chodniki łatane i teraz żeśmy ją przebudowak i ona nie do 
końca wygląda teraz tak jak powinno być i to samo dotyczy ukcy Kościuszki niemniej jednak 
będziemy ją wspólnie z gminą w dalszym ciągu realizować to się wiąże również, z 
możkwościami, bo materiał jest zapewniony z naszej strony, z naszej strony też powinni być 
również zapewnieni ludzie, których nadzoruje gmina i tutaj są jakieś tam problemy, bo jak 
chyba wiecie budżetu urzędów pracy mają mocno obcięte budżety i na te roboty pubkczne 
brakuje, ale mam nadzieję, że w końcu dokończymy ten chodnik wspólnymi siłami 

2. Pan Raj Resko Węgorzyno droga nie dokończona złożykśmy wniosek do ministerstwa 
infrastruktury takie jest źródło finansowania rezerwa budżetu państwa ten odcinek 550 
chyba metrów od strony Sielska żeśmy z tego budżetu robik niestety nie otrzymahśmy w tym 
roku dofinansowania i decyzja zarządu powiatu z dnia wczorajszego jest taka, że zadanie 
pozostaje dalej w planie zadań inwestycyjnych ja nie chciałbym mówić, z którego źródła 
będziemy sięgaH po pieniądze mogę tylko hipotetycznie założyć, że to będzie teraz tak zwana 
„schetynówka" .. . ale są gorsze warunki finansowania, ponieważ tam w rezerwie budżetu 
państwa jest 1: 1 czyk połowę dotują natomiast w aktualnej procedurze tzw. 
„schetynówkach" jest 7: 3 czyk 70% samorząd, 30 % rząd niemniej jednak pozostaje to w 
planie zadań inwestycyjnych 

3. Pan Cierpisz przepust do Trzebawia nie ma, ale ja powiem zresztą ja te wszystkie sprawy 
przekaże Panu Dyrektorowi Zarządu D r ó g Powiatowych, które tego wymagają tam żeśmy 
kleili Idlkakrotnie to nic nie da rozbierzemy ten przepust i zrobimy, że tak powiem jakąś 
przebudowę czy generalny remont to opóźnienie wynika z faktu, o którym za chwileczkę 

4. Następnie Pan Słomiński Pan Stępień mówił o koszeniu poboczy mówił, że zmierzamy do 
jednokrotnego koszenia poboczy nie tak nie jest od 3 tygodni kosimy pobocza i z tego 
wynika chyba, że nie daj boże przez cały czas byłoby sucho to trawa nie urośnie, ale zapewne 
będzie drugi pokos jak na prawdziwej łące tylko jest problem taki mamy prawie 400 km dróg 
w układzie powiatu i mamy kolejność uczuć, że tak to określę najważniejsze drogi w 
pierwszej kolejności i tak dalej i to samo dotyczy tu wspomnianej klejenie dróg robimy to od 
kwietnia mamy przecież jak żeście zauważyk sprzęt do klejenia dziur i tutaj muszę się 
wytłumaczyć z pewnej nielogiczności, bo załóżmy będzie właśnie ta droga Resko — 
Węgorzyno klejona później sobie pojadą załóżmy do Gminy Łobez czy Resko a później 
znowu przyjeżdżają żeby kleić drogę pod Wmnikami też tutaj decyduje ważność drogi a więc 
tego rodzaju kryterium, mówi o kolejności, 

5. kolejna sprawa to jest Pani Wierzchowska też koszenie poboczy to jest oczywiste i też 
przedłożę te sprawy Panu dyrektorowi to chyba będzie dotyczyło posesji, ale dopowiedziała 
również, że tutaj jakaś nierówność na drodze jest 

6. i też w przewie Pan rady Szymko zgłosił problem właściwie brak oznakowania na krzyżówce 
we wsi Cieszyno na drodze powiatowej też to przekażę Panu Dyrektorowi, jeżek Państwo 
macie jakieś pytania czy może niejasne coś wypowiedziałem to proszę bardzo 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje bardzo myślę, że w temacie utrzymania i wykaszania 
dróg powiatowych to Starosta się wypowiedział Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — 
1. ja w tym samym temacie powiem, że mamy podpisaną umowę z firmą Z U K i będzie 

realizowane łatanie dziur i wykaszanie poboczy na drogach gminnych 
2. jeżek, chodzi o chodnik na ukcy Grunwaldzkiej mamy podpisane porozumienie z Zarządem 

D r ó g Wojewódzkich będziemy to realizować 
3. ukca jagiellońska dwa drzewa były zaznaczone zwróckny i sprawdzimy czy są faktycznie 

wyznaczone do wycinki zwrócimy się pismem ponaglającym do realizacji tej wycinki lub 
zapytaniem, dlaczego nie jest wycinane 

4. radna Kamińska te interpelacje czy inwestycja została zakończona i odebrana, data 
protokołu. Inwestycja Państwo zresztą widziek nie została zakończona częściowo została 
odebrana, część odebrana dotyczy sieci wodociągowej i kanalizacyjnej, ponieważ to było 
przedmiotem rozkczenia z instytucją dofinansowującą w P R O W - ie i musieliśmy już ten 
zakres obejmujące sieci odbierać usterki są robione nadal natomiast przyłączy odbioru nie 
było do tej pory. Nie ma protokołów dotyczących sieci 16 kwiecień, jakie dofinansowanie 
tak jak tutaj wcześniej w dyskusji było, że pierwotnie mamy podpisaną umowę z instytucją 
dofinansowującą na prawie 3.200.000,00 po przetargu ta kwota spadła do wartości 
1.999.000,00 jednakże w związku z tym, że zakres był zmieniony nie zgadzały się obmiary z 
kosztorysów inwestorskich z umową z wykonawcą wynikającą z dokumentacji przetargowej 
w związku z tym realnie z P R O W — u możemy kczyć, mogliśmy kczyć na dofinansowanie w 
wysokości 1.740.000,00 ostatecznie wniosek o płatność na podstawie kosztorysów 
powykonawczych, jakie wykonawca nam złożył dotyczące właśnie sieci opiewa na wartość 
1.689.536,00 dokładnie teraz czekamy na kontrolę z instytucji dofinansowującej z P R O W - u 

i jaka ostateczna kwota będzie dofinansowania to się okaże po przeprowadzeniu kontrok i 
zweryfikowaniu na pewno będzie mniejsza. K t o inwestycję nadzoruje i kontroluje, gmina ma 
podpisaną umowę z inżynierem kontraktu, który w imieniu gminy nadzoruje i prowadzi 
inwestycję on również wyznaczył inspektorów nadzoru i całej inwestycji jakby w imieniu 
gminy powinien piklować i rozkczyć jej wykonanie. W gminie na stanowisku inwestycyjnym 
był również pracownik inżyniera kontraktu Pani Wandzia Jałoszyńska Bitenc która dzisiaj w 
imieniu inżyniera przedstawiała Państwu i odpowiadała na pytania dotyczące inwestycji 

5. Radny Raj teren dworca tak jak mówiłam pismo zostało już wysłane 
6. Barbara Górniak interpelacja w sprawie zmiany zarządzenia w sprawie opłat za świetkce, że 

teraz nikomu te świetkce nie służą jest to nieprawda mimo wydanego zarządzenia te świetkce 
są udostępniane na rzecz i dla mieszkańców naszej gminy bezpłatnie całkowicie, więc nie 
wiem, dlaczego takie stwierdzenie pada 

7. W Połchowie dach remontowany papa leży oczywiście, jeśk będziemy miek fundusze w tym 
roku będziemy realizowak program usuwania takich odpadów niebezpiecznych będzie to 
usunięte 

8. Sołtys Zwierzynka przełożyć chodnik, naprawić przystanek mamy zatrudnionych w ramach 
prac interwencyjnych 3 osoby do układania polbruku, jeżek tylko czas pozwok zaraz 
następnie po tych inwestycjach, z których musimy się rozkczyć, ponieważ są jakieś 
porozumienia, jeśk czas pozwok zdążymy przełożyć ten chodnik w Zwierzynku, 

9. naprawić przystanek nie wiem nie pamiętam czy z funduszu sołeckiego, sołectwo planowało 
takie wydatek, ponieważ inne sołectwa czy na zakup czy na remont wiaty przystankowej 
przeznaczają swoje fundusze i to jest godne podziwu i naśladowania 

10. Sołtys Ginawy czy pismo to już do Przewodniczącego czy pismo handlowców będzie 
odczytane 
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Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje za odpowiedzi na interpelacje i zapytania proszę radna 
dopyta jeszcze, do interpelacji i zapytań, bo jeszcze jesteśmy w tym punkcie 

Pani Radna Górniak — nie we wolnych wnioskach? 

Przewodniczący Rady Miejskiej — jeżek nie ma zapytań kończę punkt odpowiedzi na wnioski i 
zapytania radnych. 

VI 
Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzę do punktu następnego informacje 
Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym to o typowej pracy 
przewodniczącego tu w biurze podpisywanie i przyjmowanie petentów uczestniczyłem tak jak 
Burmistrz mówiła w tych świętach majowych 1-3 majowych łącznie ze złożeniem kwiatów pod 
pomnikiem w kościele a 11 maja wspólnie bykśmy w przedszkolu na tym święcie przedszkolaka, nie 
byłem na święcie szkoły podstawowej, bo czas nie pozwokł do dzisiaj mamy święto 10 - lecia 
nadania imienia i sztandaru w szkole w gimnazjum i takie były moje informacje z działania w okresie 
międzysesyjnym taką informację składam 

VII 
Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do punktu V I I wolne wnioski i komunikaty i 
zanim udzielę głosu rozpocznę od materiału, jakie wpływały i to przedstawię radzie, bo część 
materiałów skieruję do dalszej pracy 15 maja do Rady Miejskiej, czyk do nas pismo złożył Tadeusz 
Safaryn. Zwracam się z prośbą do radnych Rady Miejskiej w Węgorzynie o podjęcie działań 
zmierzających do wznowienia granic między działkami 390/6 i 342/6 a 317/1 granica pomiędzy 
tymi działkami jest jednocześnie granicą miasta Węgorzyna od lat podejmuję działania do 
wznowienia granic, albowiem wytyczona obecnie granica została wyznaczona niezgodnie z 
ustawami, bez odsłonięcia słupków granicznych i bez świadków ze strony mojej oraz magistratu. 
Państwo, jako radni Gminy Węgorzyno, wybrani przez społeczeństwo do reprezentowania ich 
interesów, ale także do dbałości o mienie gminne winni podjąć wszelkie kroki zmierzające do tego, 
aby kwestia wyznaczenia granic była zgodna z prawem. W załączeniu przedstawiam streszczenie 
moich działań w tym kierunku. W związku z tym, że sprawa ta nie dotyczy tylko mnie, ale i granic 
miasta wnoszę o zajęcie się tą kwestią. Czytam to, dlatego bo to są wyroki sadowe różne tematy 
procedura jak trwała na posiedzenie naszej komisji budżetowo — gospodarczej i na to posiedzenie 
Pan Tadeusz Safaryn zostanie poproszony, bo ta sprawa jest zawiła i ma długą historię i 
zdecydujemy, jakie decyzje radni podejmą, ale podejmą, ale komisja rym się zajmie, przekażę to. 
Wpłynęło pismo od Pana Chmiel Tomasz Zwracam się z uprzejmą prośbą o sponsorowanie 
wydania mojego tomiku poezji. Prośbę motywuję tym; Jestem samotnym 65- letnim emerytem, 
napisałem kilkadziesiąt wierszy i pragnąłbym je wydać w formie tomiku. Wydawnictwo „Radwan" z 
Tolknicka może m i to wydać i udziekć kcencji na publikację przez okres 5 lat. Całkowity koszt 
wydania wynosi 1904,07 zł a więc jest to kwota wysoka jak na moje warunki materialne, a tak bardzo 
chciałbym wydać ten tomik. Proszą uprzejmie o pomoc w reakzacji mojego marzenia. Jest adres 
Pana Tomasza Chmielą gdyby radni wyrazik wolę i chciek temu Panu p o m ó c proszę zwrócić się do 
Biura Rady gdzie można wpłacić te pieniądze. Następnie 24 maja wpłynęło pismo ze Stowarzyszenia 
Nasza Kraina Sielsko, Stowarzyszenie „Nasza Kraina Sielsko" zwraca się do Państwa z ogromną 
prośbą o pomoc w współfinansowaniu naszego działania. Jesteśmy stowarzyszeniem działający na 
podstawie przepisów ustawy „Prawo o stowarzyszeniach", oraz statutu. Naszym celem działania jest 
poprawa estetyki i wizerunku naszej miejscowości. Chcąc wypełniać zapisy zawarte w statucie, 
stowarzyszenie „Nasza Kraina Sielsko" apkkowało o środki unijne na zadanie: „Utworzenie terenu 
rekreacyjno - wypoczynkowego pt. „Sadzawka" w miejscowości Sielsko", które w dniu 18 kwietnia 
2012 r. otrzymało dofinansowanie. D o reakzacji wspomnianego zadania wymagany jest wkład 
własny, którego jako młode stowarzyszenie nie posiadamy. Zwracamy się do Państwa z prośbą o 
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włączenie się czynnie do inicjatywy naszego projektu. Utworzenie terenu rekreacyjnego pozwok 
mieszkańcom wsi Sielsko jak i przyjezdnym turystom mieć miejsce gdzie można będzie przyjść i 
czynnie wypocząć. Liczymy na zrozumienie i Państwa wsparcie. Wszystkie uzyskane środki 
finansowe zostaną wykorzystane zgodnie z ideą, jaka nam przyświeca i na którą się powołujemy 
pisząc te słowa. Jeśk zechcą Państwo wesprzeć nasze działanie prosimy o wpłatę na nasze konto i 
podane jest konto, podpis Stowarzyszenia Nasza Kraina Sielsko Pan Mieczysław Kotwicki. W 
następnym dniu, czyk 28 maja do Biura rady miejskiej, Przewodniczącego Rady oraz Radnych w 
Węgorzynie tytuł handlowcy z terenu Węgorzyno Szanowni radni zwracamy się z prośbą o 
odpowiedz na temat egzekwowania opłaty targowej od osób prowadzących sprzedaż obwoźną na 
terenie naszej gminy. Czy gmina zaniechała w ostatmm czasie pobierania ww.opłat. Chcemy 
przypomnieć Panu Przewodniczącemu i Radnym, że to dzięki nam „handlowcom" wpływały 
pieniądze do budżetu od firm prowadzących sprzedaż obwoźną. Podkreślamy, że wpływały, 
ponieważ z wiarygodnych źródeł wiemy, że pomimo prowadzenia sprzedaży obwoźnej w dalszym 
ciągu firmy te zaprzestały wnoszenia opłat. Sprzedaż odbywa się codziennie, dnia 16 maja 2012 roku 
zostało przyjęte zgłoszenie przez strażnika miejskiego interwencji w celu skontrolowania firmy 
prowadzącej sprzedaż obwoźną w dniu 17 maja 2012 roku w miejscowości Ginawa. Slrażnik zrobił 
to bardzo niechętnie chcemy przypomnieć i w przeszłości kilkakrotnie odmawiał podjęcia 
jakichkolwiek działań, pomimo próśb o interwencję. Prosimy o odpowiedz czy tym razem 
interwencja się odbyła i jakie konsekwencje poniesie handlujący bez opłaty targowej. Czy może tym 
razem strażnik również nie wywiązał się ze swoich powinności odnosimy wrażenie, że włodarzom 
naszej gminy nie zależy na codziennym zasilaniu budżetu gminy, a podatników dziek się na równych 
i równiejszych. Nie naszym obowiązkiem jest ściąganie i śledzenie przestępców oszukujących 
władzę gminy i uchylających się od uchwalonych opłat na rzecz gminy. Podana przez nas ksta firm, 
terminy nielegalnego handlu, numery samochodów to widocznie za mało żeby działanie podjął 
strażnik miejski. Zgodnie z przepisami to właśnie do niego należą te obowiązki, ale widocznie ma on 
inne zadania na ten temat, dlatego zwracamy się z prośbą o interwencję rady w tej sprawie. Z 
poważaniem handlowe}7 z terenu Gminy Węgorzyno nie będę czytał nazwisk, przeczytam: 
Mieszewo, Mielno, Zwierzynek, Sielsko, Ginawa, Ginawa, Cieszyno Łobeskie, Cieszyno Łobeskie 
wymienione nazwiska, ale brak jest podpisów. T o pismo wczoraj strażnikowi przekazałem, bo 
chciałem o informację żeby się wypowiedział to pismo przekazuje również do Pani Burmistrz żeby 
udziekła odpowiedzi częściowo tam otrzymałem, ale to jest temat szerszy, bo oprócz głównego 
pytania egzekwowania opłaty targowej jest jeszcze trochę pytań niezwiązanych z treścią zapytania 
przekazuje to do pracy komisjom a szczególnie komisji Rewizyjnej myślę, że w kompetencji 
zapoznają się i skontrolują jak to wygląda chyba, że Pani Burmistrz będzie chciała dopowiedzieć, ale 
to jak skończę informację, myślę tego już nie będę czytał, Pani Basia w tym temacie stowarzyszenie 
Kresowian i Kuropatniki zapraszam Pani w tym temacie chciała zabrać głos proszę w wolnych 
wnioskach 

Pani Barbara G ó r n i a k — na początku chciałabym powiedzieć to jest Pani Burmistrz mój skrót 
myślowy dotyczący właśnie zmiany rozporządzenia Pani Burmistrz dotyczy ... wynajęcia Sak 
powiedziałam, że sale nie są dostępne to znaczy nie służą ani gminie ani sołectwu, bo nie służą 
chodzi o wynajem, rozporządzenie dotyczy wynajmu i tutaj proszę Państwa chodziło o to czy po 
tym jak żeśmy modernizowak te świetkce żeby one mogły służyć mieszkańcom była taka cena żeby 
one były wynajmowane przez społeczeństwo czy daną wieś były komunie żadna sala w Sielsku ani w 
Mielnie nie została wynajęta, chociaż wiem, że były osoby chętne, które chciałyby tę salę wyjąc na 
komunię chociażby nie złożył chociażby na Pani rozporządzenie Pani Burmistrz, że jest ono w ten 
sposób napisane, była Pani na spotkaniach i wiem Pani jak ludzie czytają to rozporządzenie poza 
tym w dalszym ciągu proszę Państwa będę i proszę radnych o poparcie przecież my możemy 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskie j - proszę radna, bo odpowiedzi na interpelacje były w innym 
punkcie to są wolne wnioski i komunikaty 
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Pani Radna Górniak — dobrze chodzi o sołectwo o status sołectwa mówi o tym, że najpierw 
konsultacje powinny być przeprowadzone przepraszam, że nie w tym momencie, ale jest to sprawa 
ważna i chodziło m i o to żeby była dobrze zrozumiana. Natomiast chciałam Państwa wszystkich 
zaprosić do wzięcia udziału w tej tradycji święcenia pól nie będę nic więcej mówić Państwo macie to 
przedstawione o 14 musze być w Gimnazjum, więc nie mogę, dlatego bardzo proszę żeby Pan radny 
dał mi 15 minut na ostatniej sesji . . . 15 minut na przedstawienie, bo przygotowałam prezentację i 
prosiłam Pana telefonicznie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — i wyraziłem zgodę tylko nie 15 a 10 w wolnych wnioskach 

Pani Radna Górniak - właśnie, ale wie Pan, że nie ma tyle czasu musimy się przemieścić nie można 
wskoczyć na taką. ważną uroczystość 

Przewodniczący Rady Miejskiej — 15 minut mamy tylko mamy inną przyczynę nasz sprzęt nie 
może funkcjonować 

Pani Radna Górniak - mogę wyświetkć Państwu, ale będzie to naprawdę nietakt, jeżek wskoczymy 
na tak dużą uroczystość 

Przewodniczący Rady Miejskiej - rozumiem, ale najpierw Pani mówiła to proszę 

Pani Sekretarz — ale kolejna sesja jest pod koniec września, a to plony znaczy się koniec czerwca 

Pani Burmistrz — ale kresowianie wyjeżdżają w czerwcu i być może nie będzie Pani Basi 

Pani Radna Górniak — nie proszę Państwa nie można negować ciągle jakiś inicjatyw wiejskich, to 
jest proszę Państwa likwidacja wysypiska śmieci w Sielsku Państwo Radni dobrze wie, jakie dotyczą, 
bo była wizja lokalna w 2007 roku czy 8 tutaj niestety prezentacji nie mogę a co to jest w ogóle ja 
Państwu tylko powiem, że to dzikie wysypisko śmieci, koszty, jalde poniosła gmina to były rękawice 
tych rękawic było 10 par i tyle samo było worków do śmieci wszystko zorganizowało sołectwo 
Sielsko angażując w to Inspekcję Ochrony Roślin z Koszakna angażując w to kampanię drobiarską 
I K O bodajże, angażując w to Nadleśnictwo Łobez, Sołectwo Sielsko, straż z Sielska całe 
społeczeństwo Sielska angażując księdza w to także, który wtedy był obecny, proszę zobaczyć, w 
jakich to było warunkach robione i niech nikt mi nie mówi, że ludzie są nieaktywni tak samo będę 
wracała do tych nieszczęsnych świetkc ludzie są rozgoryczeni, że tak zostakśmy potraktowani bez 
konsultacji. T o jest eternit, który został, bo eternitu nie ruszakśmy natomiast wywieźkśmy dwa 
kontenery śmieci oprócz tego to niestety jest wszystko, ale oprócz tego, jeden kontener plastiku typu 
pet i pół kontenera szkła prowadzikśmy monitoring, kto wyrzuca te śmieci proszę Państwa to nie są 
ludzie biedni, którzy wyrzucają te śmieci nie bogaci śmiecie, bo jeżek ktoś przywozi p ó ł wywrotki 
szkła z gruzem wymieszanego to wybaczcie. Tak samo Pan Makarski to dzięki niemu ta akcja w 
ogóle mogła się rozpocząć, bo on po prostu udziekł nam nieodpłatnie tych kontenerów opróżniał 
je, piękna postawa przy współpracy zaprosik osobę, która zajmuje się zakładaniem przydomowych 
oczyszczalni ścieków dojechała do wszystkich mieszkańców, którzy wyrazik chęć żeby z nim 
porozmawiać, wydawakśmy ulotki informacyjne na temat ochrony gleby, powietrza i wody przez 4 
tygodnie były przez księdza kazania na ten temat zrobikśmy kompleks zgłosikśmy się do gminy 
później tylko to wysypisko już uprzątnięte, jako tako żeby nam, jaką kol wiek tabkcę dała czy 
ogrodziła nie zrobiono proszę Państwa nic mamy rok 2012 i dlatego proszę Państwa robimy te 
święcenie pól, dlatego żeby proszę Państwa żeby nie było śmieci trzeba dotrzeć doszłam do 
wniosku, do czego innego do świadomości zmienić świadomość, dlatego apeluję do radnych 
wesprzyjcie i przyjedźcie na ten moment święcenia pól musimy zacząć w inny sposób, ale też 
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musimy się dogadywać my nie jesteśmy jakimiś osobami, które negują coś tutaj, ale jeżek jest jakieś 
rozporządzenie, które dotyczy wioski i nie zostało skonsultowane ze społeczeństwem to pomóżcie 
to radni zmienić a nie na zasadzie takiej, że papierkami odkładacie i mówicie to tak to nie to dobrze, 
wszystko zgodnie z prawem 

Przewodniczący Rady Miejskiej — Pani Basiu to nie, bo ja spodziewałem się innego wystąpienia, 
ale dobrze, że innych duch dzisiejszej sesji był, ktoś tam z radnych podnosił rękę, ale ja nie 
przewiduje dyskusji w temacie tylko, ale Pani Burmistrz udzielę 

Pani Burmistrz — w ramach komunikatu myślę, że to się mieści nie zgadzam się z radną Górniak 
tylko radna Górniak dąży do zmiany zarządzenia mieszkańcy na zebraniach wiejskich nie popierają 
tej kiwestycji nie widza problemu, Mieszewo jakoś organizuje prawie, co tydzień festyny, imprezy 
zarabia na tej świetkcy zaprasza wszystkich nas odbywają się D n i Matki, D n i dziecka, zebrania 
sołeckie Pani Radna też organizowała zebrania sołeckie w tej świetkcy organizuje w ramach 
realizacji swojego projektu w ramach wspomnień Kuropatnik również, na które uzyskała 
pozwolenia 

Przewodniczący Rady Miejskiej - zaproszenie wszystkich radnych na poświęcenie pól i tu jest 
cel, proszę radna Sławska 

Pani Radna Sławska — ja przepraszam, ale ja muszę tutaj koleżankę poprzeć z tymi świetkcami to 
prawda jest taka u mnie też pytano o wynajęcie a ja mówię, że trzeba złożyć podanie do urzędu 
prawda żeby tą świetkcę udostępnić właśnie przed komunią, ale jak usłyszałam niech Pani idzie i 
złoży to podanie może pani Burmistrz po prostu nie wiem zezwok jakoś tam skorzystać a jakoś się 
dogadacie nie w ogóle jak takie coś to ja nie chcę generalnie świetkca w Runowie jest zamknięta cały 
czas 

Przewodniczący Rady Miejskiej - jakby była kina osoba to penie by się dogadak a tutaj nie ma 
wok, my jesteśmy w punkcie 

Pani Burmistrz — w Runowie Pomorskim Pani sołtys spuściła wodę z centralnego ogrzewania po 
prostu twierdząc czy mając chęć nic nie robić w tej świetkcy 

Pani Radna Sławska — chwileczkę nie ja wodę spuściłam tylko wykonawca 

Przewodniczący Rady Miejskiej — wracamy do wolnych wniosków i komunikatów jest 
zaproszenie Pani Burmistrz, uprzejmie informuję, że Gmina Węgorzyno jest uczestnikiem 
profilaktyki nowotworów poprzez optymalizację diety w związku z powyższym w dniu 12 czerwca 
2012 roku o godz. 18:00 w Gimnazjum w Węgorzynie znany i ceniony ekspert z genetyki i kknicznej 
nowotworów prof. Jan Lubiński wygłosi wykład informacyjny dot. profilaktyki nowotworowej 
poprzez optymalizację diety. Zapraszamy wszystkich chętnych do wysłuchania wykładu. W wolnych 
wnioskach i komunikatach już temat skończyliśmy w komunikacie w wolnych wnioskach 

Pani Bożena Suchowiecka — ja Suchowiecka Bożena mam żal do OPS — u nas jest siedmioro, 
który ja pracuje na wiosce 290 zł to jest nic i pisze do OPS — u o jałmużnę za 250-300, 300 zł w 
tamtym miesiącu a teraz 250 zł i z czego ja mam żyć. Pracę to Pani mąż rozmawiał z Panią 
Burmistrzową myśkmy Pani Sekretarz, chciała żeby mąż poszedł do pracy z CIS-u nie ma z CIS-u 
nie przyjmują to teraz, z czego ja mam żyć 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje to jest temat do OPS - u 
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Pani Bożena Suchowiecka — jest naprawdę ciężko tutaj piszą, że nie mają, ledwo, co na opłaty do 
szkoły nie mają w ogóle, co parę złotych dzielą na tych wszystkich. Nie to nie ma, co się śmiać, bo 
to jest naprawdę ciężko mi, ja mam 5 a ja nie wyżyję z 250 zł, co mi twierdzi Pani, jagiełkowa że 
mam skromniej żyć to jak ja mam skromniej żyć skoro muszę opłacić wodę, światło, syn ma rentę 
500 parę złotych, który, który nie ma stałą rentę, z czego ja mam żyć, kłócą się z wojewodą, bo nie 
mają pieniędzy i ledwo, co płacą na obiady dla dzieci, bez przesady, ludzie. Ja i m dam te pieniądze i 
niech skromnie żyją 

Przewodniczący Rady Miejskiej — myślę, że w tej chwik tu jest przedstawiciel OPS — u to 
wszystko wysłuchał i wspólnie z panią Burmistrz i OPS-em rozwiążecie. W porządku obrad 
jesteśmy w wolnych wnioskach i komunikatach 

Mieszkanka Mieszewa — chciekbyśmy podziękować w imieniu Pani Sołtys i Rady Sołeckiej 
dziękujemy za zasponsorowanie turnieju piłki nożnej Pani Monika Kuźmińska, Pani Marta Banasik 
oraz Pana Mariusza Zielińskiego 

Przewodniczący Rady Miejskiej — w wolnych wnioskach i komunikatach pytania były w 
interpelacjach i zapytaniach były na początku teraz wolne wnioski i komunikaty tak jak to 
powiedziałem pubkcznie przekażę to dla Komis j i Rewizyjnej żeby sprawdzik jak te opłaty wpływają 
ja szczątkową informację mam, ale to jest temat tak dogłębny Pani Burmistrz 

Pani Pawłowska — Pani Burmistrz czy ta interwencja strażnika się odbyła? bo byłam u niego i on 
m i obiecał, że będzie 17 maja 

Przewodniczący Rady Miejskiej — czy się odbyła? nie mogę w tej chwik odpowiedzieć nie wiem 

Pani Sekretarz — w kalendarium jak komisja będzie sprawdzała gdzie on był w tym dniu 

Przewodniczący Rady Miejskiej, — bo on na początku informacji mówił, że to nie jest jego 
zadanie zgodnie z ustawy 

Pani Pawłowska — ale ja go nie prosiłam o pojechanie i zainkasowanie tej opłaty tylko sprawdzenie 
czy tą opłatę ma, bo z tego, co m i wiadomo 

VIII 
Przewodniczący Rady Miejskiej —myślę, że komisje się zajmą tym i odpowiedzą te nazwiska, 
które były na tym piśmie otrzymają a wiem, że komisja będzie pracowała w czerwcu, co najmniej 
dwa razy najmniej się spotka Budżetowo — Gospodarcza w miesiącu raz na początku a później pod 
koniec. Komisja Rewizyjna również się z tym tematem się zajmie czy są jeszcze jakieś uwagi w 
wolnych wnioskach i komunikatach, jeżek nie ma zamykam X V I sesje Rady Miejskiej w Węgorzynie 
zapraszam do Gimnazjum. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 42 ponumerowane strony oraz 9 załączników. Na tym 
protokół zakończono i podpisano. 
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